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ACTA PLE NÚM. 5/08 
 
 
SESSIÓ CELEBRADA PER L’AJUNTAMENT EL DIA 24 D’ABRIL DE  
2008 
 
 
 
CARÀCTER DE LA SESSIÓ: ORDINÀRIA 
CONVOCATÒRIA: 1ª 
DATA: 24 d’abril de 2008 
 
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són les dinou hores del 
dia vint-i-quatre d’abril de dos mil vuit, es reuneixen a la sala de sessions 
d’aquest Ajuntament, prèvia convocatòria realitzada a l’efecte en els termes 
legalment establerts, els membres integrants de l’Ajuntament Ple que a 
continuació es relacionen, en sessió ordinària i primera convocatòria, sota la 
Presidència del senyor Alcalde, i assistits per mi, la Secretària General. 
 
 
ASSISTENTS 
 
Alcalde 
 
Sr. Antonio Balmón Arévalo 
 
 
Primer Tinent d’Alcalde 
 
Sr.  Antonio Martínez Flor 
 
 
Tinents/es d’Alcalde 
 
Sr.   Sergio Fernández Mesa 
Sra. Rocio García Pérez 
Sr.   Jordi Parayre Soguero 
Sra. Montserrat Pérez Lancho 
 
 
Regidors/es 

 
Sr.   Victor Manuel Alcañiz Losa  
Sra.  Adela Artero Lozano  
Sr.   Nèstor Artís  i Villena  
Sra.  Emilia Briones Matamales 
Sr.   Darío Castro González 
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Sr.   Manuel Ceballos Morillo 
Sra.  Susana Cordero Rojas 
Sra.  Elisa Corral Lozano 
Sra.  Mª Isabel Espinosa Fernández  
Sra.  Ana Pilar Fernández Masía  
Sr.   Arnau Funes Romero  
Sr.   Jordi García Guitart  
Sra.  Iolanda Llambrich  i  Serrano  
Sra.  Aurora Mendo Sánchez 
Sr.   Francesc Molina i  Núñez  
Sra.  Enriqueta Pardo Lanuza 
Sr.   José Manuel Parrado Cascajosa  
Sra.  Joana Piñero Romera  
Sr.   José Miguel de Yzaguirre Morer 
 
 
Secretària General 
 
Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
 
Interventor 
 
Sr.  Joan R. Sagalés Guillamón 
 
 
 Per l’Alcaldia-Presidència es declara oberta la sessió, i es passa a 
despatxar els assumptes que figuren a l’ordre del dia i que són els següents: 
 
 

I 
 

PART RESOLUTIVA 
 
 
PROPOSTES DE SECRETARIA 
 
 
 1.- Aprovació de l’acta núm. 4/08, corresponent a la sessió 
ordinària del dia 27 de març d’enguany. 
 
 L’esborrany de l’acta ha estat lliurat a tots els regidors i regidores 
junt amb la convocatòria d’aquesta sessió. 
 
 PROPOSTES D’ESMENES 
 
 En primer lloc pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal 
d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano, per manifestar que, vol fer 
una correcció. He portat una còpia que després lliuraré a la Secretària perquè 
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vegi el punt exacte. En una de les meves intervencions hi ha una frase que 
diu: 
 
 “... en cap cas, volem dir que no estem informats de totes les 
activitats que es porten a terme en aquest Consell General perquè en la 
Comissió Informativa se’ns informa ...” 
 
 Evidentment aquest “no” no hi ha de ser perquè se’ns informa i, per 
altra banda, no puc dir que no se’ns informa.  
 
 
 VOTACIÓ         UNANIMITAT 
 
 
 ESMENES APROVADES 
  
 El segon paràgraf de la pàgina 46, ha de dir: 
 
 “... en cap cas, volem dir que estem informats de totes les activitats 
que es porten a terme en aquest Consell General perquè en la Comissió 
Informativa se’ns informa ...” 
 
 
  
 2.- Donar compte i, si és el cas, ratificar els decrets i 
resolucions de l’Alcaldia que a continuació es relacionen.  
 
 

 En aquest moment s’incorpora a la sessió la Regidora del Grup 
Municipal del PSC-PM, senyora Susana Cordero Rojas. 
 
 Seguidament pren la paraula la senyora Montserrat Pérez Lancho, 
Regidora-Delegada de l’Àrea d’Administració Pública i Interior, per manifestar 
que, els punts 2.1, 2.3, 2.5, 2.6, 2.7. i 2.8, fan referència a contractacions de 
personal que s’han fet per cobrir vacants o substitucions mitjançant via 
d’urgència, perquè ja sabeu que tenim llistes de preferència, però o bé ningú 
ha acceptat la feina o bé perquè no hi havia marge de temps per posar en 
marxa una convocatòria d’aquest ordre.  
 

 
 2.1.- Decret núm. 1563/08 de data 27 de març.  
 
 “Vista la necessitat de cobrir la incapacitat temporal de l’empleada 
d’aquest Ajuntament, senyora Mª Teresa Calzada López, que ocupa una plaça 
de Tècnic/a Auxiliar Educador/a Especialitzada, als efectes de garantir el 
normal funcionament de l’Escola d’Educació Especial Virolai. 
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 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
suplència per poder garantir el normal funcionament del servei, i les 
dificultats per poder disposar de candidats interessats/des en assolir aquestes 
funcions, es fa necessari recórrer  persones que hi han treballat en qualitat 
d’Educadors/es. 
 
 Atès que la senyora Laura Mañez Brey té els coneixements i les 
aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques, per haver 
treballat a la mateixa escola, a plena satisfacció d’aquest Ajuntament. 
 
 Atès que la persona proposada ha manifestat la seva disponibilitat i 
acceptació a la proposta de contractació que se li ha realitzat.  
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 0221 423D0 1310000 de Personal laboral eventual/ Escola 
Educació Especial. 
 
 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com l’article 15.1 c de l’Estatut dels 
Treballadors i l’article 4t. del Reial Decret 2720/1998. 
 
 Atès el que disposa l’article 57.3 de la Llei 30/92 en relació a la 
retroactivitat dels actes favorables als interessats. 
 
 Per tot això, en exercici de les competències que m’han sigut 
conferides en virtut de la delegació efectuada per l’Alcaldia d’aquest 
Ajuntament, mitjançant Decret núm. 3990/07, de 18 de juny de 2007 
 

HE RESOLT   
 

 Primer.- Declarar raons d’urgència per la contractació d’un/una 
Tècnic/a Auxiliar Educador/a Especialitzada per cobrir la incapacitat 
temporal de la senyora Mª Teresa Calzada López, a l’Escola d’Educació 
Especial Virolai. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat de la 
senyora Laura Mañez Brey, en qualitat de Tècnica Auxiliar Educadora 
Especialitzada, perquè cobreixi la incapacitat temporal de la titular del lloc de 
treball senyora  Mª Teresa Calzada López, amb efectes 12 de març de 2008 i 
fins la seva reincorporació o s’hagi de resoldre per qualsevol dels supòsits 
recollits en l’article 24 del Reglament del Personal al Servei de les Entitats 
Locals aplicables a aquesta modalitat contractual, i en tot cas fins a la fi del 
present curs escolar 2007/2008. 
 
 Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball de 
Educador/a de l’Escola d’Educació Especial Virolai, establint-li les 
retribucions i la resta de condicions de treball establertes en el pacte de 
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condicions de treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i 
dels seus Organismes Autònoms. 
 
 Quart.- Abonar el concepte productivitat d’octubre regularitzat 
d’acord al criteri establert al Decret d’Alcaldia núm. 243/07, de data 25 de 
gener de 2007 que regula el prorrateig de la paga d’octubre amb efectes del dia 
d’inici del contracte / nomenament i fins a la finalització del mateix. 
 
 Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província. 
 
 Sisè.- Retrotraure els efectes d’aquesta resolució a la data 12 de 
març de 2008 en aplicació de l’article 57.3  de la Llei 30/92. 
 
 Setè.- Comunicar la present resolució a la interessada, al seu Cap, 
al Departament de Personal i al Comitè d’Empresa.” 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 2.2.- Decret núm. 1660/08 de data 1 d’abril.   
 
 “Mitjançant acord plenari adoptat el passat dia 27 de març 
d’enguany, aquest Ajuntament va procedir a l’elecció del primer Síndic 
Municipal de Greuges de Cornellà de Llobregat, un cop impulsat i ultimat el 
procediment previst per l’article 106 del Reglament Orgànic Municipal, 
recaient aquesta elecció en el ciutadà, senyor Frederic Prieto Caballé, únic 
candidat proposat per tots els Grups Polítics Municipals, amb excepció dels 
Grups Polítics del Partit Popular i d’Esquerra Republicana de Catalunya que, 
tal i com consta en el document subscrit per tots ells el passat dia 23 de març, 
varen renunciar a presentar candidatura. 
 
 Atès que un cop escollit el Síndic, correspon a aquesta Alcaldia 
procedir al seu nomenament mitjançant Decret que, d’acord amb el que 
disposa l’article 106 del ROM, s’ha de dictar i notificar a l’interessat dins dels 
deu dies hàbils següents a l’elecció. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en exercici de les competències que 
em confereix l’article 106 del Reglament Orgànic Municipal  
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Nomenar primer Síndic Municipal de Greuges de Cornellà 
de Llobregat al senyor Frederic Prieto Caballé. 
 
 Segon.- Convocar al senyor Frederic Prieto Caballé, a fi que el dia 1 
d’abril d’enguany prengui possessió del seu càrrec. 
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 Tercer.- Comunicar aquest acord a l’interessat pel seu coneixement 
i  efectes.  
 
 Quart.- Donar compte del present Decret en la primera sessió 
plenària que se celebri.” 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que, al Ple del mes de març vàrem proposar la primera 
persona, al ciutadà de Cornellà, que tindria la responsabilitat de ser Síndic 
Municipal de Greuges de Cornellà i, per tant, aquest decret fa referència al seu 
nomenament, que serà el senyor Frederic Prieto Caballé.  
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 2.3.- Decret núm. 1662/08 de data  1 d’abril.  
 
 “Vista la proposta del Departament de Polítiques de Família, per la 
contractació no permanent d’un/a professional per la prestació del servei de 
Fisioterapia. 
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
plaça de fisioterapeuta per poder garantir el bon funcionament del servei, i les 
dificultats per poder disposar de candidats/es interessats/des en assolir 
aquestes funcions, es fa necessari recórrer a les persones que han treballat 
amb al CDIAP amb anterioritat. 
 
 Atès que la senyora Margarita Rosa Boero Sugrañes té els 
coneixements i les aptituds necessàries per la realització de l’esmentada tasca, 
que ha treballat al CDIAP a plena satisfacció d’aquesta Corporació, i que ha 
mostrat disponibilitat per acceptar l’oferta de treball. 
 
 Atès que en el vigent pressupost existeix una partida pressupostària 
0221 423 E0 1310000 de Personal laboral eventual/Servei Atenció Precoç, 
amb dotació suficient per atendre l’esmentada contractació. 
 
 Atès que la contractació que es proposa està contemplada en 
l’article 16.2 d) del Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals, al 
tractar-se de una relació de caràcter no permanent i per una tasca específica 
temporal, i es pot dur a terme sempre i quan hi hagi suficient consignació 
pressupostària per atendre el seu cost i es pugui determinar la tipologia del 
contracte de treball d’acord amb el que es recull en la disposició laboral, 
d’acord amb el que s’indica en l’article 19.2 de l’esmentat Reglament. 
 
 Atès el que preveu l’article 125.2 del Decret Legislatiu 1/1997 de 31 
d’octubre pel qual s’aprova la refosa en un text únic dels preceptes de 
determinats textos legals vigents a Catalunya en matèria de funció pública, de 
la possibilitat de procedir a la contractació de personal laboral directament per 
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raons de màxima urgència sempre que es fonamenti en la resolució que 
s’adopti, havent-se de donar compte al Ple Municipal i publicar-se la 
designació en el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província, 
d’acord amb el que s’estableix el Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel 
qual s’aprova la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya. 
 
 Atès que el contracte que es proposa per atendre el servei 
determinat esmentat està recollit en l’article 12 i 15.1 a) de l’Estatut dels 
Treballadors i l’article 2n. del Reial Decret 2720/98. 
 
 Atès el que disposa l’article 57.3 de la Llei 30/92 en relació a la 
retroactivitat dels actes favorables als interessats. 
 
 Per tot això, en exercici de les competències que m’han sigut 
conferides en virtut de la delegació efectuada per l’Alcaldia d’aquest 
Ajuntament, mitjançant Decret núm. 3990/07, de 18 de juny de 2007  
 

HE RESOLT   
 

 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre la 
contractació a temps parcial d’un/a Fisioterapeuta per al CDIAP. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació laboral no permanent per obra o 
servei determinat a temps parcial,  de la senyora Margarita Rosa Boero 
Sugrañes, en qualitat de Fisioterapeuta, durant el període de temps comprés  
entre el 3 de març de 2008 i el 15 de juliol de 2008, ambdós inclosos.  
 
 Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball de 
Fisioterapeuta del CDIAP, establint-li les retribucions de treball del personal 
de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i dels seus Organismes Autònoms. 
 
 Quart.- Abonar el concepte productivitat d’octubre regularitzat 
d’acord al criteri establert al Decret d’Alcaldia núm. 243/07, de data 25 de 
gener de 2007 que regula el prorrateig de la paga d’octubre amb efectes del dia 
d’inici del contracte / nomenament i fins a la finalització del mateix. 
 
 Cinquè.- Comunicar la present resolució a la interessada, a la seva 
cap, al Departament de Personal i al Comitè d’Empresa. 
 
 Sisè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província. 
 
 Setè.- Retrotraure els efectes d’aquesta resolució a la data 3 de 
març de 2008 en aplicació de l’article 57.3  de la Llei 30/92.” 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
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 2.4.- Decret núm. 1694/08 de data  3 d’abril. 
 
 “Mitjançant Decret de l’Alcaldia número 7827/2007, de 21 de 
desembre, es va nomenar funcionari eventual al senyor Eugenio Alanís Ortega, 
per ocupar el càrrec de Director de Projectes d’Espai Públic, amb efectes del 
dia 1 de gener de 2008. 
 
 Atès que en data 27 de març de 2008, mitjançant escrit registrat 
d’entrada en aquest Ajuntament amb el número 10798, el senyor Eugenio 
Alanís Ortega ha presentat la seva renúncia formal a aquest càrrec amb 
efectes del dia 31 de març de 2008. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que em 
confereix la legislació vigent 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Acceptar la renúncia efectuada pel senyor Eugenio Alanís 
Ortega i deixar sense efecte el nomenament efectuat al seu favor per Decret de 
l’Alcaldia número 7827/2007, de 21 de desembre, amb efectes dels dia 31 de 
març de 2008. 
 
 Segon.- Notificar aquest Decret a l’interessat, així com al 
Departament de Recursos Humans d'aquest Ajuntament, pels seu 
coneixement i efectes. 
 
 Tercer.- Publicar aquest cessament en el Butlletí Oficial de la 
Província i en el Butlletí d'Informació Municipal, en compliment del que 
estableix l'article 104 de la Llei 7/1985, de 2, d'abril, Reguladora de les Bases 
del Règim Local, així com en el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya, en 
els termes exigits per l'article 304.3 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 
d’abril, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de 
Catalunya i per l’article 10 del Reglament de personal al servei de les Entitats 
Locals de Catalunya. 
 
 Quart.- Donar compte d'aquest Decret al Ple de l'Ajuntament, en la 
primera sessió ordinària que es convoqui.” 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 2.5.- Decret núm. 1774/08 de data 8 d’abril.  
 
 “Vist l’informe emès pel Departament de Personal referent a la 
proposa de provisió interina d’un lloc de treball  vacant d’Advocat/da a la 
Unitat Jurídica Administrativa del Departament d’Acció Territorial i Habitatge, 
per poder atendre les funcions d’aquesta especialitat que poden restar 
desateses com a conseqüència del nou organigrama municipal de 
funcionament d’aquest Ajuntament i dels seus Organismes Autònoms per 
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l’exercici 2008, aprovat per acord del Ple de l’Ajuntament en data dia 29  de 
novembre de 2007. 
 
 Atès que la proposta de designació es realitza per cobrir una plaça 
vacant a la plantilla del personal funcionari i en la relació de llocs de treball. 
 
 Atès que de la llista d’ordre de preferència convocada el dia 7 de 
març de 2007, per poder cobrir aquelles absències o vacants d’Advocat/da 
dins de la plantilla de personal funcionari i/o laboral, no hi ha cap candidat/a 
que hagi superat el l’esmentat procés selectiu, quedant desert el mateix. 
  
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentat 
lloc de treball per poder garantir el funcionament del servei, es fa necessari 
recórrer a la revisió dels currículums d’Advocat/da. 
 
 Atès que la senyora Cristina Benítez Vázquez ha manifestat la seva 
disponibilitat i acceptació a la proposta que se li ha realitzat. 
 
 Atès que existeix consignació suficient a les partides 
0221432A011200000, 0221432A011210000, 0221432A01500000. 
 
 Atès el que preveuen els articles 6 i 94 i ss. del Reglament de 
Personal al Servei de les Entitats Locals. 
 
 Atès el que disposa l’article 57.3 de la Llei 30/92 en relació a la 
retroactivitat dels actes favorables als interessats. 
 
 Per tot això, en exercici de les competències que m'han sigut 
conferides en virtut de la delegació efectuada per l'Alcaldia d'aquest 
Ajuntament, mitjançant Decret núm. 3990/07, de 18 de juny de 2007  
 

HA RESOLT 
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder cobrir interinament 
una plaça vacant d’Advocat/da. 
 
 Segon.- Nomenar funcionària interina a la senyora Cristina Benitez 
Vazquez, en qualitat d’Advocada, enquadrada en l’Escala d’Administració 
Especial, classificat en el grup A-1, amb efectes 25 de març de 2008 i fins a la 
provisió reglamentària d’aquesta plaça i mentre romangui en aquesta situació 
administrativa o es pugui revocar la designació per qualsevol altre supòsit 
recollit en l’article 7è del Reglament del Personal al Servei de les Entitats 
Locals. 
 
 Tercer.- Adscriure a la senyora Cristina Benítez Vázquez al lloc de 
treball d’Advocat/da del Departament d’Acció Territorial i Habitatge, 
assignant-li les retribucions corresponents al mateix. 
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 Quart.- Notificar la present resolució a l’interessada, a la seva  Cap, 
a la Junta de Personal i al Departament de Personal, als efectes oportuns. 
 
 Cinquè.- Retrotraure els efectes d’aquesta resolució a la data 25 de 
març de 2008 en aplicació de l’article 57.3  de la Llei 30/92. 
 
 Sisè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
 2.6.- Decret núm. 1811/08 de data 9 d’abril.  
 
 “Vista la necessitat de cobrir la incapacitat temporal de l’empleada 
d’aquest Ajuntament, senyora Anna Mª Martorell de Sola, en qualitat 
d’Assistent Infantil, als efectes de garantir el normal funcionament de l’Escola 
Bressol La Baldufa. 
 
 Atès que cap candidata inclosa en les diferents convocatòries per 
cobrir temporalment absències o vacants d’Educador/es Infantils i 
d’Assistent/a Infantil amb la titulació requerida, de les Escoles Bressol 
Municipals ha acceptat l’oferta de treball, es fa necessari recórrer a les 
persones que hi han treballat en qualitat d’Assistents/es Infantils. 
 
 Atès que la senyora Montserrat Torreblanca Muñoz té els 
coneixements i les aptituds necessàries per la realització de les esmentades 
tasques.  
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 0221 423C0 1310000 de Personal laboral eventual / Escoles 
Bressol. 
 
 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com els articles 12 i 15.1 c) de l’Estatut 
dels Treballadors i l’article 4t. del Reial Decret 2720/1998. 
 
 Atès el que disposa l’article 57.3 de la Llei 30/92 en relació a la 
retroactivitat dels actes favorables als interessats. 
 
 Per tot això, en exercici de les competències que m'han sigut 
conferides en virtut de la delegació efectuada per l'Alcaldia d'aquest 
Ajuntament, mitjançant Decret núm. 3990/07, de 18 de juny de 2007  
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HE RESOLT   
 

 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 
la suplència d’Assistent Infantil, a l’Escola Bressol La Baldufa. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat a temps 
parcial de la senyora Montserrat Torreblanca Muñoz en qualitat d’Assistenta 
Infantil, perquè substitueixi a la senyora Ana Mª Martorell de Sola, amb 
efectes 1 d’abril de 2008 i fins la seva reincorporació, i en tot cas fins a la fi del 
present curs escolar 2007/2008, o s’hagi de resoldre per qualsevol dels 
supòsits recollits en l’article 24 del Reglament del Personal al Servei de les 
Entitats Locals, aplicables a aquesta modalitat contractual. 
 
 Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball 
d’Assistent/a Infantil, de l’Escola Bressol La Baldufa, establint-li les 
retribucions i la resta de condicions de treball establertes en el pacte de 
condicions de treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i 
dels seus Organismes Autònoms. 
 
 Quart.- Abonar el concepte productivitat d’octubre regularitzat 
d’acord al criteri establert al Decret d’Alcaldia núm. 243/07, de data 25 de 
gener de 2007 que regula el prorrateig de la paga d’octubre amb efectes del dia 
d’inici del contracte / nomenament i fins a la finalització del mateix. 
 
 Cinquè.- Comunicar la present resolució a la interessada, al seu 
Cap, al Departament de Personal i al Comitè d’Empresa. 
 
 Sisè.- Retrotraure els efectes d’aquesta resolució a la data 1 d’abril 
de 2008 en aplicació de l’article 57.3  de la Llei 30/92. 
 
 Setè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 2.7.- Decret núm. 1812/08 de data 9 d’abril.  
 
 “Vista la necessitat de cobrir la llicència no retribuïda de l’empleada 
d’aquest Ajuntament, senyora Mª Angeles Romero Guerrero, en qualitat 
d’Assistent Infantil, als efectes de garantir el normal funcionament de l’Escola 
Bressol La Trepa.  
 
 Atès que cap candidata inclosa en les diferents convocatòries per 
cobrir temporalment absències o vacants d’Educador/es Infantils i 
d’Assistent/a Infantil amb la titulació requerida, de les Escoles Bressol 
Municipals ha acceptat l’oferta de treball, es fa necessari recórrer a la revisió 
dels currículums d’Assistents/es Infantils. 
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  Atès que la senyora Alba Maria Gómez Cabrera té els 
coneixements i les aptituds necessàries per la realització de les esmentades 
tasques.  
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 0221 423C0 1310000 de Personal laboral eventual / Escoles 
Bressol. 
 
 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com els articles 12 i 15.1 c) de l’Estatut 
dels Treballadors i l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998. 
 
 Atès el que disposa l’article 57.3 de la Llei 30/92 en relació a la 
retroactivitat dels actes favorables als interessats. 
 
 Per tot això, en exercici de les competències que m’han sigut 
conferides en virtut de la delegació efectuada per l’Alcaldia d’aquest 
Ajuntament, mitjançant Decret núm. 3990/07, de 18 de juny de 2007  
 

HE RESOLT   
 

 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 
la suplència d’Assistent Infantil, a l’Escola Bressol La Trepa. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat a temps 
parcial de la senyora Alba Maria Gómez Cabrera en qualitat d’Assistenta 
Infantil, perquè substitueixi a la senyora Mª Angeles Romero Guerrero, amb 
efectes 28 de març de 2008 i fins el dia 9 de maig de 2008, ambdós inclosos,  
o s’hagi de resoldre per qualsevol dels supòsits recollits en l’article 24 del 
Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals, aplicables a aquesta 
modalitat contractual. 
 
 Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball 
d’Assistent/a Infantil, de l’Escola Bressol La Trepa, establint-li les retribucions 
i la resta de condicions de treball establertes en el pacte de condicions de 
treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i dels seus 
Organismes Autònoms. 
 
 Quart.- Abonar el concepte productivitat d’octubre regularitzat 
d’acord al criteri establert al Decret d’Alcaldia núm. 243/07, de data 25 de 
gener de 2007 que regula el prorrateig de la paga d’octubre amb efectes del dia 
d’inici del contracte / nomenament i fins a la finalització del mateix. 
 
 Cinquè.- Comunicar la present resolució a la interessada, al seu 
Cap, al Departament de Personal i al Comitè d’Empresa. 
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 Sisè.- Retrotraure els efectes d’aquesta resolució a la data 28 de 
març de 2008 en aplicació de l’article 57.3  de la Llei 30/92. 
 
 Setè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 2.8.- Decret núm. 1869/08 de data 14 d’abril. 
 
 “Vista la necessita de cobrir un lloc de treball vacant de Conserge 
d’Edificis Públics a l’Escola Municipal de Música, com a conseqüència del nou 
organigrama municipal de funcionament d’aquest Ajuntament i dels seus 
Organismes Autònoms per l’exercici 2008, aprovat per acord del Ple de 
l’Ajuntament en data dia 29 de novembre de 2007.  
 
 Atès que la proposta de designació es realitza per cobrir una plaça 
vacant a la plantilla del personal funcionari i en la relació de llocs de treball. 
 
 Atès que de la llista d’ordre de preferència convocada el dia 13 de 
març de 2007, per poder cobrir aquelles absències o vacants de Subaltern/a 
dins de la plantilla de personal funcionari i/o laboral, no hi ha cap candidat/a 
que hagi acceptat la oferta de treball. 
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentat 
lloc de treball per poder garantir el funcionament del servei, es fa necessari 
recórrer a persones que hagin treballat per aquest Ajuntament com a 
Subalterns/es. 
 
 Atès que la senyora Mª Carmen Ramos Bustos ha manifestat la seva 
disponibilitat i acceptació a la proposta que se li ha realitzat, i que coneix les 
funcions que de desenvolupar per haver treballat a l’Escola Municipal de 
Música en qualitat de Subalterna, a plena satisfacció d’aquesta Corporació. 
 
 Atès que existeix consignació suficient a les partides 
0221121C111200000, 0221121C111210000, 0221121C11500000. 
 
 Atès el que preveuen els articles 6 i 94 i ss. del Reglament de 
Personal al Servei de les Entitats Locals. 
 
 Atès el que disposa l’article 57.3 de la Llei 30/92 en relació a la 
retroactivitat dels actes favorables als interessats. 
 
 Per tot això, en exercici de les competències que m'han sigut 
conferides en virtut de la delegació efectuada per l'Alcaldia d'aquest 
Ajuntament, mitjançant Decret núm. 3990/07, de 18 de juny de 2007  
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HA RESOLT 
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder cobrir interinament 
una plaça vacant de Subaltern. 
 
 Segon.- Nomenar funcionària interina a la senyora Mª Carmen 
Ramos Bustos, en qualitat de Subalterna, enquadrada en l’Escala 
d’Administració General, classificat en el grup E, amb efectes 15 d’abril de 
2008 i fins a la provisió reglamentària d’aquesta plaça i mentre romangui en 
aquesta situació administrativa o es pugui revocar la designació per qualsevol 
altre supòsit recollit en l'article 7è del Reglament del Personal al Servei de les 
Entitats Locals. 
 
 Tercer.- Adscriure a la senyora Mª Carmen Ramos Bustos al lloc de 
treball de Conserge d’Edificis Públics, assignant-li les retribucions 
corresponents al mateix. 
 
 Quart.- Notificar la present resolució a l’interessada, al seu  Cap, a 
la Junta de Personal i al Departament de Personal, als efectes oportuns. 
 
 Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 2.9.- Decret núm. 1960/08 de data 16 d’abril. 
 
 “Vista la convocatòria per a l’atorgament d’ajuts i les bases i el 
catàleg de serveis i activitats corresponent a l’any 2008  del Pla de Concertació 
de la Xarxa Barcelona Municipis de Qualitat 2008-2011, publicada al Butlletí 
Oficial de la Província de Barcelona núm. 34, de data 8 de febrer de 2008. 
 
 Vist l’acord adoptat pel Ple de la Diputació de Barcelona, celebrat el 
dia  20 de desembre de 2007, pel qual s’aprova el Protocol  General del Pla de  
concertació Xarxa Barcelona Municipis de Qualitat 2008-2011, conveni marc 
que estableix pautes d’orientació política local en les qüestions d’interès comú 
i la metodologia per al desenvolupament de la col·laboració entre aquesta 
corporació i els municipis i altres entitats locals del seu territori. 
 
 Vist així mateix l’acord de la Junta de Govern Local de l’Ajuntament 
de Cornellà de Llobregat de 13 de febrer de 2008, pel qual es va acordar 
adherir-se al Protocol General del Pla de Concertació Xarxa Barcelona 
Municipis de Qualitat 2008-2011. 
 
 Ateses les propostes que han elaborat els diferents departaments 
municipals, d’acord amb les instruccions que consten en la documentació que 
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s’ha rebut de la Diputació de Barcelona, en les quals es detallen les actuacions 
i activitats que es vol dur a terme, la previsió de la seva despesa i l’import de la 
subvenció o la col·laboració tècnica que possibiliti la seva realització.  
 
 Atès el que preveu l’article 4 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre 
de Règim Jurídic de les Administracions Públiques i del Procediment Comú, 
en concordança amb l’article 55 d) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora 
de les Bases de Règim Local i demés legislació aplicable. 
 
 Aquesta Alcaldia, fent ús de les atribucions que li confereix la 
legislació vigent i el punt segon de l’acord de la Junta de Govern Local de data 
13 de febrer de 2008, pel qual s’aprova l’adhesió a l’esmentat protocol 
 

HA RESOLT 
 
 Primer.- Aprovar la relació de programes de cooperació amb la 
Diputació de Barcelona pel suport a actuacions locals que consten en les fitxes 
resum de necessitats per àmbit i específiques per programes que a continuació 
s’indiquen: 
 
ÀMBITS,  PROGRAMES I/O PROJECTES, ACTUACIONS: 
 
• Educació 
 
 - Suport a les polítiques locals d’educació (EDU2): 
 *Programa Escola Municipal de Música 2008. 
 *Programa d’Infància: Escoles Bressol, altres serveis educatius/  
   Programes d’Infància. 
 *Programa Escola Oberta: Àmbit famílies i/o alumnat. 
 
 - Suport a les polítiques locals de participació ciutadana (OFPC1) 
  *Escola municipal de mares i pares 
 
• Esports  
    

- “XXVIII Cursa Popular Ciutat de Cornellà” (ESP2) 
- “Festa de la bicicletada” (ESP2) 
- “Cursa Can Mercader barri Almeda” (ESP2) 
- “Raid familiar d’esport” (ESP2) 
- Sol·licitud participació Festa de l’esport/Portes obertes (ESP3) 
- Adquisició material esportiu (ESP4) 
- “Jornades de sensibilització de l’esport adaptat: Xerrada i Jornada de  
   pràctica” (ESP5) 
- “Jornades esportives adaptades”- “Cicles de passejades” (EPS8) 
- Esport Intercultural: suport a la integració mitjançant l’esport dels  
  nouvinguts a la ciutat de Cornellà (ESP6) 
- Esport multicultural: integració nouvinguts a l’ús dels espais de carrer  
  (ESP7) 
- Esport a l’escola de Cornellà: Increment de la pràctica esportiva en            
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  edat escolar (ESP5) 
- Iniciació al multiesport (ESP6) 
- “Cornellà pel civisme” (ESP7) 
- Programa de l’esport per a la gent gran: activitats lúdico-esportives  
  per  a la gent gran (ESP5) 
- Sensibilització dels beneficis de l’activitat física a la gent gran (ESP7) 
- Esport i oci nocturn: nits insomnia (ESP5) 

 
• Joventut  
 

- Servei del PIDCES 
 
- Pla Local de Joventut  i programes d’activitats: 

*Creació d’espais de referència per els joves 
*Potenciació de la xarxa d’informació 
*Reforç del programa dels punts d’informació i dinamització dels   
  instituts. 
*Borsa de primeres feines. 
*Oficina d’habitatge: assessorament, informació i orientació en  
  matèria d’habitatge. 
*Promoció d’habitatges de lloguer. 
*Promoció d’habitatges de propietat. 

 
• Patrimoni Cultural 
 

- Programa anual d’actuació del Museu Palau Mercader: Tallers i visites 
pedagògiques al Museu Palau Mercader i al Patrimoni Històric de la 
ciutat.  

 
• Difusió artística  
 

- Programació d’arts visuals: “Cornellà exposicions” (ODA2) 
 
- Polítiques d’actuació i desenvolupament cultural a Cornellà de  
  Llobregat.(OERC1) 
 
- Difusió d’ arts escèniques i música: ”Cornellà Escena” (ODA1) 
 
- Programes de suport a les polítiques de difusió artística (0DA3) 

* XXV Festival de Arte Flamenco de Catalunya. Cornellà 2008  
* XIII Festival Internacional de Pallassos –Memorial Charlie Rivel-  
   de Cornellà de Llobregat. 

 
• Acció Social  
 

- Suport a les polítiques locals de Benestar Social 
- Serveis socials bàsics. Ajuts per a activitats i serveis socials:  

 *Projecte amb joves: Barri de Sant Ildefons. (PROJsasa2) 
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*Projecte d’atenció a famílies. (ProjSASA2) 
- Serveis socials d’atenció domiciliària: 

*Ajuts per a projectes de promoció de l’autonomia personal i  
   envelliment actiu: Guió d’ elaboració del projecte.(ProjSASB2) 

*Ajuts per a projectes de promoció de l’autonomia personal i  
  envelliment actiu. Títol del projecte: “diviertete aprendiendo”.(  
  ProjSASB2) 

 
• Salut Pública i Consum  
 
 Suport a les polítiques locals de Consum:  

- Manteniment de serveis municipals de  defensa dels consumidors i  
   consumidores (co5) : 

*Campanya de sensibilització i informació. 
*Campanya d’educació al consum. 
*Campanyes adhesió junta arbitral. 
*Campanyes d’inspecció en consum. 

 
 - Control de plagues i prevenció de la legionel·losi (SP8): 
 *Servei de prevenció i control de la legionel.losi  
 
  - Animals de companyia i aus urbanes (SP9): 
 *Manteniment de centres d’acollida 
 *Actuacions per a la promoció del cens dels animals de companyia i  
   difusió per afavorir la tinença responsable 
  *Programa de control de colònies de gats a la ciutat. 
 *Accions de control d’animals peridomèstics. 
 
 - Programa de seguretat alimentària (SP7): 
 *Desenvolupament d’activitats de seguretat alimentària (vigilància i  
   control dels riscos relacionats amb els aliments. 
 
 - Programa de promoció de la salut (SP10): 
 *Taller d’alimentació i higiene dental a educació  primària i  
   secundària. 
 *Tallers d’afectivitat, sexualitat i prevenció d’ ITS a educació 
   secundària. 
 *Programa promoció de la salut en l’Espai Tutorial/Grups d’Ajuda  
   Mútua de pares i mares. 
 *Setmana de la Salut i Dia Mundial de la Sida 
 *Sensibilització social en temes de salut. 
 *Grup de promotores de salut. 
 *Programa de salut comunitària. 
 
• Medi Ambient  
  
 - Programa: Mitigació i adaptació al canvi climàtic:  
 *Projecte :Compra de plaques solars tèrmiques per a escoles 
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 - Programa: Desenvolupament de polítiques ambientals locals: 
 *Projecte: Incentivació de l'adhesió de les associacions, entitats i  
   empreses locals a l'Agenda 21 Local de Cornellà 
 
 - Programa: Educació, formació i divulgació ambiental:   
 *Projecte: Diagnosi de l'estat de l'educació ambiental als centres  
   educatius de Cornellà de Llobregat per impulsar el Programa  
   Escoles Verdes 
 

- Programa: Desenvolupament d’accions locals en sistemes hídrics  
   (fluvials i litorals):  

 *Projecte: Reforç de les activitats educatives per potenciar el valor  
   ecològic del riu Llobregat 
 

- Programa: Altres programes d'actuació ambiental local: 
 *Projecte: Participació en el programa INTERREG IVc i EMAS easy. 

   
• Polítiques d’ocupació 
 
 Desenvolupament econòmic: Dinamització mercat de treball local. Suport 
a les polítiques de concertació territorial : 
 
 - Club Feina 
 - Prospecció d’empreses 
 - Canalització d’usuaris 
 - Tutorització d’alumnes 
 
 Desenvolupament econòmic i turisme : 
 - Guia turística del Patrimoni històric, cultural, artístic i medi ambiental  
    de Cornellà de Llobregat. 
 
 Igualtat i Ciutadania: Dinamització i foment de la participació de les  
 dones: 

- Taller pre-laboral per a la igualtat de les dones en la inserció  
 
 Formació en la igualtat per a dones. 
 
 Dinamització del Mercat de treball local : 
 - Oficina terapèutica de Cornellà  

 
• Diversitat i Ciutadania 
  
 - Sessions de benvinguda. 
 - Edició guia de drets i deures. 
 - Participació de la població nouvinguda als actes cívics i culturals   
 - Programa: “Cornellà pel Civisme “ 
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• Participació ciutadana 
 
 - Formació continuada Entitats i Associacions de la ciutat.  
 
• Societat del coneixement 
 
 - Projecte: Informàtica per a tothom 
 
• Àrea Dona  
 
 Suport a les Polítiques locals d’igualtat dona-home: 
 - Centre d’Informació i Recursos per a les Dones de Cornellà de Llobregat  
           (CIRD) . (OPPIDH3) 
 - Projecte: Impuls polítiques d’igualtat. (OPPIDH2) 
 - Projecte: Treball i usos del temps 
 
 Segon.- Sol·licitar la col·laboració de l’esmentat organisme en els 
diferents àmbits,  programes i/o projectes, actuacions assenyalades en el punt 
anterior. 
 
 Tercer.- Comunicar aquesta resolució a la Diputació de Barcelona, 
mitjançant certificació acreditativa. 
  
 Quart.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal en la seva primera sessió que celebri.” 
 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que, aquest decret fa referència als programes de 
cooperació que tenim amb la Diputació de Barcelona en diferents àrees de 
Serveis Socials, Cultura, Educació i altres de promoció econòmica, i es 
presenten -com sempre- els programes de cooperació per a cada any referents 
a les actuacions locals. 
 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 
 3.- Donar compte de l’acord de la Junta de Govern Local que a 
continuació s’indica: 
 
 Per la Secretària de la Corporació, i a efectes del seu coneixement, 
es dóna lectura de l’acord adoptat per la Junta de Govern Local, en la sessió 
que s’especifica, el text literal del qual és el següent: 
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 Sessió celebrada el dia 9 d’abril de 2008 
 
 MOCIÓ DE L’ALCALDIA-PRESIDÈNCIA 
 
 Aprovar el projecte d’intervenció en el Barri de Fontsanta, amb 
un pressupost global aproximat de 5.925.268 euros. 
 
 “Vist el contingut de la Llei 2/2004, de 4 de juny, que té per 
objectiu dotar a les administracions catalanes d’instruments per tal 
d’intervenir en les millores dels barris, àrees urbanes i viles que, per les seves 
condicions requereixen d’atenció especial per part dels poder públics. 
 
 Atès que el Decret 369/2004, de 7 de setembre, del Departament de 
Política Territorial i Obres Públiques de la Generalitat de Catalunya 
desenvolupa les previsions generals de l’esmentada Llei i regula les bases per a 
la concessió dels ajuts previstos en el Fons de Foment dels Barris de 
Catalunya. 
 
 Atès el que preveu la Resolució PTO/433/2008, de 20 de febrer, per 
la qual s’aprova la convocatòria i les bases reguladores que estableix el Decret 
369/2004, de 7 de setembre, publicada en el DOGC número 5076, de 22 de 
febrer de 2008. 
 
 Atès que el termini per la presentació de sol·licituds és de dos 
mesos, comptats a partir de l’endemà de la publicació de l’esmentada 
Resolució en el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya. 
 
 Atès que aquest Ajuntament està interessat en participar en 
l’esmentada convocatòria amb la presentació d’un Projecte d’Intervenció al 
Barri Fontsanta 2008-2012, que ha estat elaborat pel Departament de 
Programes de l’Alcaldia, en base als informes confeccionats pels diferents 
Departaments Municipals interrelacionats amb l’actuació per reduir els 
dèficits i necessitats detectades amb l’objectiu de millorar la qualitat de vida 
dels seus habitants. 
 
 Atès que aquesta intervenció és una de les més importants per 
aquest període, tant a nivell estratègic com per l’import de tota la operació, per 
evitar fonamentalment el deteriorament del barri, per fomentar la integració 
dels nouvinguts i la interrelació amb els ciutadans autòctons, i per mantenir, 
incrementar i finalitzar tot el procés de millora d’espai urbà i dels equipaments 
socials, culturals, educacionals, esportius i recreatius. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, proposa a la Junta de Govern Local l’adopció del 
següent 
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ACORD 
 
 Primer.- Aprovar el projecte d’intervenció en el barri de Fontsanta, 
amb un pressupost global aproximat de 5.925.268,00 Euros, que s’adjunta al 
present acord i forma part integrant del mateix, i que comportarà les següents 
actuacions: 
 
Camp d’Actuació: Actuacions: 
 
Camp 1 
Millora de l’espai públic i dotació  
d’espais verds.  Ordenació i arranjament de tot el  
   sector del barri Fontsanta  
   (enjardinament i pavimentació) 
 
Camp 2 
Rehabilitació i Equipament dels  
elements col·lectius dels edificis Remodelació dels locals per  
  activitats socials, adaptació per a  
  l’ús de l’Esplai del barri 
 
Camp 3 
Provisió d’equipaments per a l’ús  
col·lectiu.  Reforma de les instal·lacions del  
  Camp de Futbol 
  Construcció local social per al Club  
  Fontsanta 
 
Camp 4 
Incorporació de les tecnologies de  
la informació en els edificis Pre-instalació per garantir l'accés  
  dels edificis a les  noves tecnologies. 
  Aules d’informàtica i de noves  
  tecnologies. 
 
Camp 5 
Foment de la Sostenibilitat del  
desenvolupament urbà. Instal·lació de Plaques solars en la  
  zona esportiva 
  Instal·lació il·luminació baix consum  
  a la vialitat i espai públic 
  Instal·lació il·luminació baix consum  
  en les instal·lacions. 
 
Camp 6 
Equitat  de  gènere  en  l’ús  de  
l’espai urbà i dels equipaments Foment d’activitats socio-culturals  
  per a la promoció de la igualtat de  
  gènere 
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Camp 7 
Programes per a la millora social,  
urbanística i econòmica Integració Social i Convivència 
 
Camp 8 
Accessibilitat i supressió de  
barreres aquitectòniques Supressió de les barreres  
  arquitectòniques en les reformes  
  urbanístiques de la zona 
 
 
 Segon.- Aprovar la participació d’aquest Ajuntament en la 
convocatòria esmentada en la part expositiva del present acord amb el Projecte 
d’Intervenció al Barri de Fontsanta 2008-2012 i la presentació de la 
corresponen sol·licitud juntament amb la documentació que es requereix. 
 
 Tercer.- Designar al funcionari de carrera d’aquest Ajuntament 
senyor Joan Miquel Culillas Jalencas perquè formuli la presentació de 
l’esmentada sol·licitud i realitzi la coordinació i el seguiment de l’actuació. 
 
 Quart.- Donar compte del contingut del present acord al Ple 
Municipal en la seva propera sessió, pel seu coneixement.” 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que, és la proposta de presentació d’un projecte 
d’intervenció integral del barri de la Fontsanta dins de la Llei de barris, per al 
tema d’ordenació i arranjament de tot el sector del barri Fontsanta, 
remodelació dels locals per a les activitats de l’esplai, reforma de les 
instal·lacions del Camp de Futbol, pre-instal·lació per garantir l’accés d’edificis 
a les noves tecnologies, instal·lació de plaques solars, il·luminació de baix 
consum, foment d’activitats socio-culturals, integració social i convivència i 
supressió de les barreres arquitectòniques. 
 
 Aquest projecte es presenta amb un pressupost aproximat de 
5.925.268 euros.  
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA D’ADMINISTRACIÓ 
PÚBLICA I INTERIOR  
 
 4.- Aprovar la modificació del punt b) de la base segona de les 
Bases Generals que regeixen els processos selectius per proveir en 
propietat les places vacants a la plantilla municipal. 
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 DICTAMEN 
 
 

 “Atesa l’entrada en vigor, en data 13 de maig de 2007, de la Llei 
7/2007, de 12 de juliol, de l’Estatut Bàsic de l’Empleat Públic (EBEP) que 
estableix en el seu article 56.1 d) com a requisit per poder participar en els 
processos selectius per accedir a l’ocupació pública “no haver estat separat 
mitjançant expedient disciplinari del servei de qualsevol de les 
Administracions Públiques o dels òrgans constitucionals o estatutaris de les 
CCAA, ni trobar-se en inhabilitació absoluta o especial per ocupacions o 
càrrecs públics per resolució judicial, per l’accés al cos o escala de funcionari, 
o per exercir funcions similars a les que desenvolupaven en el cas del personal 
laboral, en el que hagués estat separat o inhabilitat”, article que forma part del 
contingut mínim a respectar per les lleis de funció pública que es dictin en 
desenvolupament de l’EBEP, 
 
 Atès el contingut de l’informe emès per la Dirección de la División 
de Consultoría, Asesoramiento y Asistencia de Recursos Humanos de la 
Dirección General de Función Pública del Ministerio de Administraciones 
Públicas, en contestació a una consulta evacuada per aquesta Corporació, 
referent a la necessitat de sol·licitar, entre la documentació a aportar per 
qualsevol aspirant a accedir a una plaça de funcionari interí, un certificat 
d’antecedents penals que acrediti el compliment del requisit establert a 
l’article 56.1 d) de l’EBEP. 
 
 Atès que aquest informe conclou que en virtut de la potestat 
d’autoorganització de cada Administració correspon a aquestes determinar els 
mitjans d’acreditació que estimin convenients per provar que no s’està immers 
en cap de les causes previstes a l’EBEP, com impediment per l’accés a 
l’ocupació pública.  
 
 Atès que aquest Ajuntament té aprovades unes Bases Generals que 
regeixen els processos selectius per proveir en propietat les places vacants a la 
plantilla municipal, que recullen a l’apartat segon les condicions que han de 
reunir els aspirants per ser admesos a la realització de les proves selectives i 
entre elles figura, “no haver estat separat, mitjançant expedient disciplinari del 
servei de l’Estat, de les Comunitats Autònomes, o de l’Administració Local, ni 
trobar-se inhabilitat per l’exercici de funcions públiques, i que es té la voluntat 
d’establir els mitjans per acreditar aquest requisit, tant en els procediments de 
nomenament de funcionaris de carrera o contractes laborals permanents, com 
en els procediments de nomenament de funcionaris interins o contractes 
laborals temporals. 
 
 Atès que per això resulta necessari i convenient distingir entre 
nomenaments per l’exercici indefinit d’un càrrec o ocupació pública i el seu 
exercici temporal, ja que en aquest últim supòsit, especialment quan es tracta 
de nomenaments efectuats per urgència, el sistema d’emissió actual dels 
certificats d’antecedents penals, en tenir que ser demanats per l’Ajuntament, 
impedeix formalitzar la contractació o nomenament interí mitjançant l’oportú 



24 

decret amb anterioritat als seus efectes, a causa de la demora que es produeix 
en la seva expedició. 
 
 Atès que el Ple de l’Ajuntament és l’òrgan municipal competent per 
aprovar la modificació de les Bases Generals que regeixen els processos 
selectius per proveir en propietat les places vacants a la plantilla municipal, 
d’acord amb la legislació vigent. 
 
 La Presidenta de la Comissió Informativa de l’Àrea d’Administració 
Pública i Interior proposa al Ple Municipal l’adopció del següent  
 

A C O R D 
 
 Primer.- Aprovar inicialment la modificació del punt b) de la base 
segona de les Bases Generals que regeixen els processos selectius per proveir 
en propietat les places vacants a la plantilla municipal, que quedarà redactat 
en els termes següents: 
 

b) No haver estat separat mitjançant expedient disciplinari del servei 
de qualsevol de les Administracions Públiques o dels òrgans 
constitucionals o estatutaris de les CCAA, ni trobar-se en 
inhabilitació absoluta o especial per ocupacions o càrrecs públics 
per resolució judicial, per l’accés al cos o escala de funcionari, o per 
exercir funcions similars a les que desenvolupaven en el cas del 
personal laboral, en el que hagués estat separat o inhabilitat.  

 
En els expedients de nomenament de funcionaris de carrera o 
contractacions laborals de caràcter permanent, el compliment 
d’aquest requisit s’acreditarà mitjançant certificació d’antecedents 
penals expedida pel Ministeri de Justícia a sol·licitud de 
l’Ajuntament. 

 
En els expedients de nomenament de funcionaris interins o 
contractacions laborals de caràcter temporal, el compliment 
d’aquest requisit s’acreditarà, inicialment, al moment de la pressa 
de possessió o formalització del contracte laboral, mitjançant 
declaració jurada de l’interessat/da, i de manera immediatament 
posterior, mitjançant certificació d’antecedents penals expedida pel 
Ministeri de Justícia a sol·licitud de l’Ajuntament. 

 
 Segon.- Sotmetre l'esmentada modificació a informació pública i 
audiència als interessats, per un termini de trenta dies, a efectes de 
reclamacions i suggeriments, mitjançant la inserció del corresponent Edicte en 
el Butlletí Oficial de la Província, transcorregut el qual sense haver-se 
presentat cap reclamació o suggeriment, s'entendrà aprovat definitivament 
sense necessitat de nou acord. 
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 Tercer.- Aprovada definitivament l'esmentada modificació és 
publicarà íntegrament el seu text en el Butlletí Oficial de la Província, entrant 
en vigència un cop transcorreguts 15 dies a partir de la seva total publicació. 
Així mateix es publicarà l'esmentat Edicte en el Butlletí d'Informació Municipal 
"Cornellà Informa", en el Tauler d'Anuncis de la Corporació i en el Diari Oficial 
de la Generalitat de Catalunya, en els que es farà referència del Butlletí Oficial 
de la Província en el que s'hagi publicat íntegrament el seu text.” 
   
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part de la senyora Montserrat Pérez Lancho, Presidenta-
Delegada de la Comissió Informativa d’Administració Pública i Interior, es fa 
una explicació del dictamen, manifestant que, aquest acord el que fa és 
facultar a l’Ajuntament per demanar davant el Ministeri de Justícia el 
certificat d’antecedents pernals. Es dóna la circumstància que aquest requisit 
que es demana a les persones que accedeixen a una plaça, el Ministeri no els  
expedeix a instància dels propis interessats directament. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor 
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel 
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía,  Sergio 
Fernández Mesa, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez 
Flor, Aurora Mendo Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado 
Cascajosa, Montserrat Pérez Lancho i Joana Piñero Romera. 
 
Grup Municipal del PP, senyors/a Mª Isabel Espinosa Fernández, Darío 
Castro González i José Miguel de Yzaguirre Morer. 
 
Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor/a Arnau Funes Romero i Elisa Corral 
Lozano. 
 
Grup Municipal de CiU , senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano. 
 
 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza. 
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 Seguidament intervé el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, per 
manifestar que els punts 5, 6 i 7 es debatran conjuntament. 
 
 
 
 5.- Establir un nou servei d’aparcament soterrani situat a la 
plaça Enric Prat de la Riba, com forma de gestió directa per l’Empresa 
Emducsa, aprovar el Plec de Condicions, adjudicar la concessió 
administrativa així com aprovar el Reglament de Règim Interior de la 
Comunitat d’Usuaris de l’esmentat aparcament.  
 
 DICTAMEN 
 
 “Vista la sol·licitud de l’Empresa Municipal de Desenvolupament 
urbà de Cornellà de Llobregat, S.A. (EMDUCSA), mitjançant la qual sol·licita 
l’establiment d’un nou servei d’aparcament al subsòl de la plaça Enric Prat de 
la Riba, així com l’adjudicació de la concessió de l’ús privatiu dels terrenys 
municipals de 3.937 m2 de superfície. 
 
 Atès que l’Ajuntament té previst la construcció i explotació de 
l’esmentat aparcament soterrani en terrenys municipals de domini públic 
assumint la gestió directa del servei d’aparcament l’Empresa Municipal de 
Desenvolupament Urbà de Cornellà de Llobregat, S.A. (EMDUCSA) de 
conformitat al que estableix l’acord plenari de 28 d’octubre de 1983 mitjançant 
el qual es va municipalitzar aquest servei. 
 
 Vistos els informes de l’Arquitecte Municipal, la Cap del 
Departament de Patrimoni i Contractació d’Inversions i la Secretaria General.  
 
 Aquesta Comissió Informativa d’Administració Pública Interior, 
proposa al Ple de l’ Ajuntament l’adopció dels següents   
 

ACORDS 
 
 Primer.- Efectuar les operacions administratives que siguin 
necessàries per l’acreditament de la titularitat municipal de la finca objecte de 
concessió i la seva inscripció al Registre de la Propietat. 
 
 Segon.- Establir un nou servei d’aparcament soterrani en terrenys 
municipals, situats al subsòl de  la plaça Enric Prat de la Riba, utilitzant la 
forma de gestió directa com a modalitat de prestació del servei, que assumirà 
la Empresa Municipal de Desenvolupament Urbà de Cornellà ,S.A. 
(EMDUCSA). 
 
 Tercer.- Aprovar el Plec de Condicions Jurídiques i Econòmico-
Administratives, que figura com annex I, i que ha de regir la concessió de l’ús 
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privatiu dels terrenys municipals afectes al servei públic d’aparcament, per 
l’execució de les obres de construcció de l’esmentat aparcament soterrani. 
 
 Quart.- Adjudicar la concessió de l’ús privatiu dels terrenys 
municipals afectes al servei públic d’aparcament, a que fa referència l’article 
59 del Reglament de Patrimoni dels Ens Locals, a l’Empresa Municipal de 
Desenvolupament Urbà de Cornellà, S.A. (EMDUCSA) per l’execució de les 
obres de construcció de l’esmentat aparcament, formalitzant aquesta 
concessió en document administratiu i facultant a la Tinenta d’Alcalde 
d’Administració Pública i Interior, per la firma de quants documents siguin 
necessaris. 
 
 Cinquè.- Aprovar el Reglament de Règim Interior de la Comunitat 
d'Usuaris de l’esmentat aparcament, com annex II, i que haurà de regular les 
relacions entre els futurs usuaris de les distintes places d’aparcament així 
com les normes d’utilització dels trasters construïts a l’interior del mateix, de 
forma que els usuaris, de conformitat amb allò que disposa la Llei de Propietat 
Horitzontal, restaran constituïts en Comunitat, amb drets i obligacions, 
òrgans propis de Govern i Administració i regulació pròpia de l’ús de les 
diferents places d’aparcament.  
 
 Sisè.- Notificar el present acord a l’Empresa EMDUCSA, al 
Departament d’Acció Territorial i Habitatge i la Intervenció Municipal. 
 
 Setè.- Donar trasllat d’aquest acord al Departament d’Economia i 
Finances de la Generalitat de Catalunya, als efectes previstos a l’article 111 de 
la Llei General Tributària.” 
 
 
 
 6.- Establir un nou servei d’aparcament soterrani, en terrenys  
situats una part  al subsòl del carrer Almogàvers i l’altre al subsòl del pati 
de l’antic CEIP Torre de la Miranda, com forma de gestió directa per 
l’Empresa Emducsa, aprovar el Plec de Condicions, adjudicar la concessió 
administrativa així com aprovar el Reglament de Règim Interior de la 
Comunitat d’Usuaris de l’esmentat aparcament.  
 
 DICTAMEN 
 
 “Vista la sol·licitud de l’Empresa Municipal de Desenvolupament 
urbà de Cornellà de Llobregat, S.A. (EMDUCSA), mitjançant la qual sol·licita 
l’establiment d’un nou servei d’aparcament situat una part al subsòl del carrer 
Almogàvers, i altre al subsòl del pati del antic CEIP Torre de la Miranda, així 
com l’adjudicació de la concessió de l’ús privatiu dels terrenys municipals de 
1.880,90 m2 de superfície. 
 
 Atès que l’Ajuntament té previst la construcció i explotació de 
l’esmentat aparcament soterrani en terrenys municipals de domini públic 
assumint la gestió directa del servei d’aparcament l’Empresa Municipal de 
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Desenvolupament Urbà de Cornellà de Llobregat, S.A. (EMDUCSA) de 
conformitat al que estableix l’acord plenari de 28 d’octubre de 1983 mitjançant 
el qual es va municipalitzar aquest servei. 
 
 Vistos els informes de l’Arquitecte Municipal, la Cap del 
Departament de Patrimoni i Contractació d’Inversions i la Secretaria General.  
 
 Aquesta Comissió Informativa d’Administració Pública i Interior, 
proposa al Ple de l’Ajuntament, l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
  
 Primer.- Establir un nou servei d’aparcament soterrani en terrenys 
municipals, situat una part al subsòl del carrer Almogàvers, i altre al subsòl 
del pati del antic CEIP Torre de la Miranda, utilitzant la forma de gestió directa 
com a modalitat de prestació del servei, que assumirà l’Empresa Municipal de 
Desenvolupament Urbà de Cornellà, S.A. (EMDUCSA) . 
 
 Segon.- Aprovar el Plec de Condicions Jurídiques i Econòmico-
Administratives, que figura com annex  I, i que ha de regir la concessió de l’ús 
privatiu dels terrenys municipals afectes al servei públic d’aparcament, per 
l’execució de les obres de construcció de l’esmentat aparcament soterrani.  
 
 Tercer.- Adjudicar la concessió de l’ús privatiu dels terrenys 
municipals afectes al servei públic d’aparcament, a que fa referència l’article 
59 del Reglament de Patrimoni dels Ens Locals, a l’Empresa Municipal de 
Desenvolupament Urbà de Cornellà, S.A. (EMDUCSA) per l'execució de les 
obres de construcció de l’esmentat aparcament, formalitzant aquesta 
concessió en document administratiu i facultant a la Tinenta d’Alcalde 
d’Administració Pública i Interior per la firma de quants documents siguin 
necessaris. 
 
 Quart.- Aprovar el Reglament de Règim Interior de la Comunitat 
d'Usuaris de l’esmentat aparcament, com annex II, i que haurà de regular les 
relacions entre els futurs usuaris de les distintes places d’aparcament així 
com les normes d’utilització dels trasters construïts a l’interior del mateix, de 
forma que els usuaris, de conformitat amb allò que disposa la Llei de Propietat 
Horitzontal, restaran constituïts en Comunitat, amb drets i obligacions, 
òrgans propis de Govern i Administració i regulació pròpia de l’ús de les 
diferents places d’aparcament.  
 
 Cinquè.- Notificar el present acord a l’Empresa EMDUCSA, al 
Departament d’Acció Territorial i Habitatge i la Intervenció Municipal. 
 
 Sisè.- Donar trasllat d’aquest acord al Departament d’Economia i 
Finances de la Generalitat de Catalunya, als efectes previstos a l’article 111 de 
la Llei General Tributària. 
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 Setè.- Efectuar les operacions registrals que siguin necessàries per 
tal de regularitzar les dades de la superfície objecte de concessió.” 
 
 
 
 7.- Establir un nou servei d’aparcament soterrani al subsòl del 
carrer Bonestar entre el carrer Anoia i el carrer Empordà, com forma de 
gestió directa per l’Empresa Emducsa, aprovar el Plec de Condicions, 
adjudicar la concessió administrativa així com aprovar el Reglament de 
Règim Interior de la Comunitat d’Usuaris de l’esmentat aparcament.  
 
 DICTAMEN 
 
 “Vista la sol·licitud de l’Empresa Municipal de Desenvolupament 
urbà de Cornellà de Llobregat, S.A. (EMDUCSA), mitjançant la qual sol·licita 
l’establiment d’un nou servei d’aparcament al subsòl del carrer Bonestar, 
entre el carrer Anoia i el carrer Empordà, així com l’adjudicació de la concessió 
de l’ús privatiu dels terrenys municipals de 2.908 m2 de superfície. 
 
 Atès que l’Ajuntament té previst la construcció i explotació de 
l’esmentat  aparcament soterrani en terrenys municipals de domini públic 
assumint la gestió directa del servei d’aparcament l’Empresa Municipal de 
Desenvolupament Urbà de Cornellà de Llobregat, S.A. (EMDUCSA) de 
conformitat al que estableix l’acord plenari de 28 d’octubre de 1983 mitjançant 
el qual es va municipalitzar aquest servei. 
 
  Vistos els informes de l’Arquitecte Municipal, la Cap del 
Departament de Patrimoni i Contractació d’Inversions i la Secretaria General. 
 
 Aquesta Comissió Informativa d’Administració Pública Interior, 
proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Efectuar les operacions administratives que siguin 
necessàries per l’acreditament de la titularitat municipal de la finca objecte de 
concessió i la seva inscripció al Registre de la Propietat. 
 
 Segon.- Establir un nou servei d’aparcament soterrani en terrenys 
municipals, situats al subsòl de carrer Bonestar entre el carrer Anoia i el 
carrer Empordà, utilitzant la forma de gestió directa com a modalitat de 
prestació del servei, que assumirà l’Empresa Municipal de Desenvolupament 
Urbà de Cornellà, S.A. (EMDUCSA) . 
 
 Tercer.- Aprovar el Plec de Condicions Jurídiques i Econòmico-
Administratives, que figura com annex  I, i que ha de regir la concessió de l’ús 
privatiu dels terrenys municipals afectes al servei públic d’aparcament, per 
l’execució  de les obres de construcció de l’esmentat aparcament soterrani.  
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 Quart.- Adjudicar la concessió de l’ús privatiu dels terrenys 
municipals afectes al servei públic d’aparcament, a que fa referència l’article 
59 del Reglament de Patrimoni dels Ens Locals, a l’Empresa Municipal de 
Desenvolupament Urbà de Cornellà, S.A. (EMDUCSA) per l’execució de les 
obres de construcció de l’esmentat aparcament, formalitzant aquesta 
concessió en document administratiu i facultant a la Tinenta d’Alcalde 
d’Administració Pública i Interior, per a la firma de quants documents siguin 
necessaris. 
 
 Cinquè.- Aprovar el Reglament de Règim Interior de la Comunitat 
d’Usuaris de l’esmentat aparcament, com annex II, i que haurà de regular les 
relacions entre els futurs usuaris de les distintes places d’aparcament així 
com les normes d’utilització dels trasters construïts a l’interior del mateix, de 
forma que els usuaris, de conformitat amb allò que disposa la Llei de Propietat 
Horitzontal, restaran constituïts en Comunitat, amb drets i obligacions, 
òrgans propis de Govern i Administració i regulació pròpia de l’ús de les 
diferents places d’aparcament.  
 
 Sisè.- Notificar el present acord a l’Empresa EMDUCSA, al 
Departament d’Acció Territorial i Habitatge i la Intervenció Municipal. 
 
 Setè.- Donar trasllat d’aquest acord al Departament d’Economia i 
Finances de la Generalitat de Catalunya, als efectes previstos a l’article 111 de 
la Llei General Tributària.” 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part de la senyora Montserrat Pérez Lancho, Presidenta-
Delegada de la Comissió Informativa d’Administració Pública i Interior, es fa 
una explicació dels dictàmens, manifestant que, tots aquests punts 
consisteixen en aprovar el Plec de Condicions, adjudicar la concessió 
administrativa, així com aprovar el Reglament de Règim Interior de la 
Comunitat d’Usuaris de tres aparcaments soterranis.  
 
 El primer estarà situat a la Plaça Enric Prat de la Riba, el segon, 
una part al subsòl del carrer Almogàvers i l’altre al subsòl del pati de l’antic 
CEIP Torre de la Miranda i el tercer al subsòl del carrer Bonestar, entre el 
carrer Anoia i el carrer Ampurdà. Tots ells seran gestionats de forma directa 
per Emducsa. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesos a votació els dictàmens són aprovats per majoria 
absoluta dels assistents. 
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Abstenció: 
 
Grup Municipal del PP, senyors/a Mª Isabel Espinosa Fernández, Darío 
Castro González i José Miguel de Yzaguirre Morer. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor 
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel 
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía,  Sergio 
Fernández Mesa, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez 
Flor, Aurora Mendo Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado 
Cascajosa, Montserrat Pérez Lancho i Joana Piñero Romera. 
 
Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor/a Arnau Funes Romero i Elisa Corral 
Lozano. 
 
Grup Municipal de CiU , senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano. 
 
 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
 
 
 
PROPOSTA DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA D’ECONOMIA I SOCIETAT 
 
  8.- Aprovar l’expedient de modificació de crèdits núm. 8/2008 
del Pressupost de l’Ajuntament per crèdit extraordinari i suplement de 
crèdit amb càrrec a Romanent de Tresoreria i baixes pel anul·lació de 
despeses i la modificació de les Bases d’Execució del Pressupost General 
per a l’exercici 2008. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist l’escrit del Departament de Medi Ambient, sol·licitant 
modificació de crèdits per crèdit extraordinari amb càrrec a baixes per 
anul·lació de despeses, motivat per l’adquisició d’aparcaments de bicicletes, 
per import de 2.940,60 euros. 
 
 Vistes les propostes de modificació de crèdits del Departament 
d’Acció Social, per crèdit extraordinari i suplement de crèdit amb càrrec a 
baixes per anul·lació de despeses, motivades per l’adquisició d’una ambulància 
i per atendre les necessitats del Departament, per un import de 30.000 euros 
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 Vista la sol·licitud de modificació de crèdit per crèdit extraordinari 
amb càrrec a baixes per anul·lació de despeses, del Departament de 
Programes d’Alcaldia, motivada per la concessió d’una subvenció a la Creu 
Roja, per la realització del projecte de “Promoció dels drets humans a la 
ciutat”, per un import de 24.000 euros. 
 
 Vista la proposta de modificació de crèdits del Departament de 
Recursos Humans, per suplement de crèdit amb càrrec al Romanent de 
Tresoreria, motivada per atendre l’abonament de la paga de productivitat de 
març d’enguany, per un import de 80.000 euros. 
 
 Vist l’escrit del Director de Joventut i Solidaritat, sol·licitant 
modificació de crèdits per suplement de crèdit amb càrrec al Romanent de 
Tresoreria, motivada per la necessitat del pagament de diverses factures de 
l’any 2007 relacionades amb contractes dels Bucs d’Assaig i dels Punts 
d’Informació, per import de 3.310,57 euros. 
 
 Vistes les peticions de modificació de crèdit per crèdit extraordinari i 
suplement de crèdits amb càrrec al Romanent de Tresoreria, del Departament 
d’Activitats i Ordenances Cíviques, motivades per fer front a la meitat de les 
despeses de correcció dels aparells elevadors instal·lats al Mercat Centre; i per 
les despeses derivades de la confecció del mapa estratègic de soroll del 
municipi, per un import total de 20.000 euros. 
 
 Vista la proposta de modificació de crèdit del Departament d’Acció 
Territorial i Habitatge, per crèdit extraordinari i suplement de crèdit amb 
càrrec al Romanent de Tresoreria i baixes per anul·lació de despeses, motivada 
per fer front a diversos acords del Jurat d’Expropiació de Catalunya, i al 
pagament dels honoraris del Coordinador de Seguretat i Salut del projecte 
d’obres de construcció del Skatepark al C/Silici amb Av. Maresme, per un 
import total de 4.002.103,33 euros. 
 
 Vistes les propostes de modificacions de crèdit per crèdit 
extraordinari i suplement de crèdit amb càrrec al Romanent de Tresoreria i 
baixes per anul·lació de despeses, del Departament de Polítiques d’Espai 
Públic, motivades per la modificació dels projectes de construcció de l’Escola 
Bressol Can Suris, i de millora de la vialitat del C/Cornellà Modern; per fer 
front a la certificació final del projecte d’obres d’adequació de l’edifici Can  
Suris per a seu del Centre Catalunya Internet.c@t; la creació d’una partida per 
la reparació de maquinària de la brigada municipal; i per fer front a la factura 
de desembre de 2007 del contracte de Serveis de la Deixalleria, per un import 
total de 614.261,65 euros. 
 
 Vista la sol·licitud de modificació de crèdit per suplement amb 
càrrec al Romanent de Tresoreria del Departament de Cultura, motivada per 
fer front al contracte de serveis de muntatge d’escenaris i d’altres 
infrastructures, per un import de 70.000 euros. 
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 Vista la necessitat d’adequar les Bases d’Execució del Pressupost a 
la Llei de Contractes del Sector Públic que entra en vigor el proper dia 1/5/08. 
 
 Atès el que disposa l’article 177 del Real Decret Legislatiu 2/2004, 
de 5 de març, pel que s’aprova el text refós de la Llei Reguladora de les 
Hisendes Locals, i els articles 35, 36 i 37 del R.D. 500/1990, de 20 d’abril. 
 
 Atès el que estableix l’article 14 de les Bases d’Execució del 
Pressupost per a l’any 2008. 
 
 Atès l’informe favorable de la Intervenció Municipal. 
 
 El Ponent de l’Àrea d’Economia i Societat, de conformitat amb el 
que estableix l’article 16.1.a) de les Bases d’Execució del Pressupost per a 
l’any 2008, i vist el dictamen favorable de l’esmentada Comissió, proposa al 
Ple de l’Ajuntament l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 

 Primer.- Aprovar l’expedient de modificació de crèdits 8/2008 per 
crèdit extraordinari i suplement de crèdit amb càrrec al Romanent de 
Tresoreria i baixes per anul·lació de despeses que es proposa, segons el 
següent detall i resum per capítols: 
 

CRÈDIT EXTRAORDINARI AMB CÀRREC A BAIXES PER ANUL.LACIÓ DE DESPESES 

ESTAT DE DESPESES     

  Consignació Consignació 

Partida Descripció Actual Altes Baixes Final 

0002.451G0.4890020 TRANSF.CREU ROJA/PROJ.PROMOCIO DRETS HUMANS 0,00 24.000,00 0,00 24.000,00 

0002.451G0.6110408 PROJECTE CIUTAT (INC.07) 24.000,00 0,00 24.000,00 0,00 

0112.432D0.2100000 CONSERVACIÓ JARDINERIA 24.000,00 0,00 10.000,00 14.000,00 

0112.432E0.2130000 REPARACIÓ MAQUINÀRIA/MANTENIMENT 0,00 10.000,00 0,00 10.000,00 

0332.315P2.6240000 ADQUISICIÓ AMBULÀNCIA 0,00 21.000,00 0,00 21.000,00 

0332.315P2.7800012 TRANSF. CAPITAL/FUNDACIÓ PERSONES DEPENENTS 21.000,00 0,00 21.000,00 0,00 

0991.444A0.6010200 ADQUISICIÓ APARCAMENTS BICICLETES 0,00 2.940,60 0,00 2.940,60 

0991.444A2.2260207 PLA D'ACCIÓ AMBIENTAL (AGENDA LOCAL) 49.699,70 0,00 2.940,60 46.759,10 

 TOTAL DESPESES   57.940,60 57.940,60 

 
SUPLEMENT DE CRÈDIT AMB CÀRREC A BAIXES PER ANUL.LACIÓ DE DESPESES 

ESTAT DE DESPESES     

  Consignació Consignació

Partida Descripció Actual Altes Baixes Final

0113.432B0.6110414 REMODELACIÓ CARRERS I PLACES (INC.07) 515.221,39 0,00 76.963,44 438.257,95

0332.315P5.2270600 TREBALLS TÈCNICS/ADULTS 12.210,00 0,00 2.230,00 9.980,00

0332.315P5.4890046 SUBVENCIONS ENTITATS 10.727,00 9.000,00 0,00 19.727,00

0332.315P5.4890064 CONVENI D'INSERCIÓ ENTITAT RECOLLIM 6.770,00 0,00 6.770,00 0,00

0552.432B0.6110413 REMODELACIO CARRERS I PLACES 76.964,00 76.963,44 0,00 153.927,44

 TOTAL DESPESES   85.963,44 85.963,44 
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SUPLEMENT DE CREDIT AMB CARREC A ROMANENT DE TRESORERIA 

ESTAT DE DESPESES     

  Consignació Consignació

Partida Descripció Actual Altes Baixes Final

0112.442C0.2270915 C.P.S./SERVEIS DEIXALLERIA 122.510,00 9.561,00 0,00 132.071,00

0113.423C0.6220001 CONSTRUCCIÓ ESCOLES BRESSOL (INC. 06) 247.789,54 281.352,65 0,00 529.142,19

0552.432B0.6110413 REMODELACIO CARRERS I PLACES 153.927,44 700,00 0,00 154.627,44

0113.432B0.6110414 REMODELACIO CARRERS I PLACES (INC.07) 515.220,39 104.006,61 0,00 619.227,00

0113.432B0.6220002 CAN SURIS 2ª I 3ª FASES (INC.05) 61.516,62 209.341,39 0,00 270.858,01

0221.121A0.1500000 PRODUCTIVITAT/RECURSOS HUMANS 22.139,00 7.000,00 0,00 29.139,00

0221.121D0.1500000 PRODUCTIVITAT/SECRETARIA GENERAL 35.471,00 5.000,00 0,00 40.471,00

0221.121G0.1500000 PRODUCTIVITAT/ATENCIÓ AL CIUTADÀ 30.345,00 5.000,00 0,00 35.345,00

0221.121H0.1500000 PRODUCTIVITAT/ACTIVITATS I ORDENANCES CÍVIQUES 37.363,00 7.000,00 0,00 44.363,00

0221.222B0.1500000 PRODUCTIVITAT/SEGURETAT CIUTADANA 285.675,00 5.000,00 0,00 290.675,00

0221.315A0.1500000 PRODUCTIVITAT/DIR. I ADM. S. PÚBLICA I ACCIÓ SOCIAL 15.369,00 8.000,00 0,00 23.369,00

0221.315A1.1500000 PRODUCTIVITAT/DIR. TECNICA ACCIÓ SOCIAL 12.904,00 7.000,00 0,00 19.904,00

0221.422A1.1500000 PRODUCTIVITAT/CONSERGERIA ESCOLES 56.814,00 6.000,00 0,00 62.814,00

0221.423C0.1500000 PRODUCTIVITAT/ESCOLES BRESSOL 72.901,00 15.000,00 0,00 87.901,00

0221.432B2.1500000 PRODUCTIVITAT/OBRA PRIVADA 29.960,00 5.000,00 0,00 34.960,00

0221.611A0.1500000 PRODUCTIVITAT/INTERVENCIO 45.631,00 5.000,00 0,00 50.631,00

0221.611A3.1500000 PRODUCTIVITAT/TRESORERIA 22.986,00 5.000,00 0,00 27.986,00

0229.622B1.2120000 COMUNITAT USUARIS MERCAT CENTRE 8.200,00 11.500,00 0,00 19.700,00

0661.451D0.2270918 C.P.S./MUNTATGE TARIMES 100.000,00 70.000,00 0,00 170.000,00

0772.611a3.3420000 INTERESSOS DE DEMORA 12.020,00 23.668,58 0,00 35.688,58

0881.454E0.2270600 C.P.S./BUCS D'ASSAIG 31.285,00 663,05 0,00 31.948,05

0881.454G0.2270914 C.P.S./PUNTS INFORMACIÓ 22.583,00 2.647,52 0,00 25.230,52

 TOTAL DESPESES   793.440,80 0,00 
      

ESTAT D'INGRESSOS     

  Previsió Previsió

Concepte Descripció Actual Altes Baixes Final

0770.87001 ROMANENT TRESORERIA/SUPLEMENT DE CRÈDIT 1.180.793,84 793.440,80 0,00 1.974.234,64

 TOTAL INGRESSOS   793.440,80 0,00 
      
 

CREDIT EXTRAORDINARI AMB CARREC A ROMANENT DE TRESORERIA 

ESTAT DE DESPESES     

  Consignació Consignació

Partida Descripció Actual Altes Baixes Final

0551.432B0.6000002 ADQUISICIÓ TERRENYS 0,00 3.900.771,31 0,00 3.900.771,31

0229.444A0.2270700 MESURAMENTS SONOMETRICS 0,00 8.500,00 0,00 8.500,00

 TOTAL DESPESES   3.909.271,31 0,00 
      

ESTAT D'INGRESSOS     

  Previsió Previsió

Concepte Descripció Actual Altes Baixes Final

0770.87000 ROMANENT TRESORERIA/CRÈDIT EXTRAORDINARI 920.413,94 3.909.271,31 0,00 4.829.685,25

 TOTAL INGRESSOS   3.909.271,31 0,00 

 
 



35 

RESUM PER CAPÍTOLS 
 
ESTAT DE DESPESES 
      Altes                        Baixes 
Cap. I.- Despeses de personal 80.000,00 0,00 
Cap. II.- Compra béns i serveis 112.871,57 15.170,60 
Cap. III.- Despeses financeres 23.668,58 0,00 
Cap. IV.- Transf. corrents                 33.000,00              6.770,00 
Cap. VI.- Inversions reals 4.597.076,00 100.963,44 
Cap. VII.- Transf. capital               0,00               21.000,00 
  TOTAL 4.846.616,15 143.904,04 
 
ESTAT D’INGRESSOS 
                                                            Altes                          Baixes 
Cap. VIII.- Actius financers 4.702.712,11 0,00 
 TOTAL 4.702.712,11 0,00 
 

 

 Segon.- Modificar les Bases d’Execució del Pressupost i aprovar el 
text definitiu que figura en documentació annexa. 
 
 Tercer.- Exposar al públic el pressent acord en els termes 
establerts en l’article 169 del Real Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel 
que s’aprova el text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals. 
 
 Quart.- El present acord s’entendrà definitiu si en el termini 
d’exposició pública no hi ha reclamació contra el mateix.” 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Sergio Fernández Mesa, President-Delegat de la 
Comissió Informativa d’Economia i Societat, es fa una explicació del dictamen, 
manifestant que, teniu l’acord que vam repartir a la Comissió Informativa. 
Vam explicar totes les modificacions i, en tot cas, parlar de les més importants 
que són les que tenen a veure amb el Departament d’Acció Territorial i 
Habitatge, i que estan motivades per fer front a diversos acords del Jurat 
d’Expropiació de Catalunya, és a dir, per Ministeri de Llei. També altres 
derivades del Departament de Polítiques d’Espai Públic, aquestes estan 
generades per la modificació de projectes de construcció i, en aquest cas, el de 
l’Escola Bressol Suris i la millora de vialitat del carrer Cornellà Modern, i 
també per l’última certificació que s’havia de pagar del Centre Catalunya 
Internet de Can Suris. Aquestes serien les més importants i, com he dit, teniu 
tot el demés a l’acord que ja es va distribuir a la Comissió Informativa la 
setmana passada.   
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
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Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor 
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel 
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía,  Sergio 
Fernández Mesa, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez 
Flor, Aurora Mendo Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado 
Cascajosa, Montserrat Pérez Lancho i Joana Piñero Romera. 
 
Grup Municipal del PP, senyors/a Mª Isabel Espinosa Fernández, Darío 
Castro González i José Miguel de Yzaguirre Morer. 
 
Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor/a Arnau Funes Romero i Elisa Corral 
Lozano. 
 
Grup Municipal de CiU , senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano. 
 
 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
 
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA D'ACCIÓ TERRITORIAL I 
HABITATGE  
 
 9.- Aprovar provisionalment la Modificació puntual del Pla 
General Metropolità de 1976, a l’àmbit de la fàbrica Siemens, promogut 
per l’empresa Siemens, SA.  
 
 DICTAMEN 
 
 
 “Vist l’expedient de modificació puntual del pla general metropolità 
de 1976 a l’àmbit de la fàbrica Siemens, de Cornellà de Llobregat, promogut 
per l’empresa Siemens, Societat, Anònima. i redactat per l’arquitecte Margarita 
M. Alonso Arias. 
 
 Vist l'acord del Ple de data 31 de gener de 2008, en virtut del qual 
s’aprova inicialment l’esmentada modificació del Pla General Metropolità de 
1976, i s’acorda  la seva publicació mitjançant inserció d’edictes en el Butlletí 
Oficial de la Província de Barcelona numero 37 de data 12-2-2008,  en el diari 
“El Periódico de Catalunya” del dia 8-2-2008, a la web municipal, així com a la 
web munipal, per un termini d’un mes. 
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 Vist que s’han notificat a tots els interessats a l’expedient, i que 
durant els terminis d’exposició, no s’ha presentat cap al·legació ni 
suggeriment.  
 
 Vist l’informe de la Assessora Jurídica d’Acció Territorial i Habitatge 
de data 9 d’abril de 2008, obrant a l’expedient. 
 
 Atès el que estableixen els articles 74 en relació a la formulació de 
figures de planejament urbanístic, article 78 en relació a l’aprovació definitiva 
per part de la comissió territorial d’urbanisme de la Generalitat de Catalunya, 
article 83 en relació a la seva tramitació i article 94 en relació a la modificació 
de les figures de planejament urbanístic; del Decret Legislatiu 1/2005, de 26 
de juliol, pel qual s’aprova el text refós de la Llei d’Urbanisme de Catalunya, 
així com l’article 107 del Decret 305/2006, de 18 de juliol, pel qual s’aprova el 
Reglament de la Llei d’urbanisme. 
 
 Vistos els articles 22 i 47.2 II) de la Llei Reguladora de les Bases del 
Règim Local, i els articles 52.2.c) i 114.3.k) del  Decret Legislatiu 2/2003,  de 
28 d'abril, pel qual s'aprova el text refós de la Llei Municipal i de Règim local 
de Catalunya, relatius a les competències atribuïdes al Ple de la Corporació 
Local. 
 
 Per tot això el President de la Comissió Informativa d’Acció 
Territorial i Habitatge, proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar provisionalment la modificació puntual del Pla 
General Metropolità de 1976 a l’àmbit de la fàbrica Siemens, de Cornellà de 
Llobregat, promogut per l’empresa Siemens, Societat Anònima. i redactat per 
l’arquitecta Margarita M. Alonso Arias. 
 
 Segon.- Notificar el present acord a la Comissió Territorial 
d’Urbanisme de Barcelona, i transmetre-li, al mateix temps, l’esmentada 
modificació puntual del Pla General Metropolità 1976, per a la seva aprovació 
definitiva. 
  
 Tercer.- Notificar el present a tots els interessats pel seu 
coneixement i efectes.” 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
  
 Tot seguit pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per demanar silenci al públic assistent a la Sala. 
 
 Per part  del senyor Antonio Martínez Flor, President-Delegat de la 
Comissió Informativa d’Acció Territorial i Habitatge, es fa una explicació del 
dictamen, manifestant que, és la tercera vegada que passa per aquest Ple i és -
com hem explicat vàries vegades- un pont que ha d’unir els dos edificis de 
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Siemens, perquè els treballadors no hagin de passar pel carrer per anar d’un 
lloc a l’altre. 
  
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor 
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel 
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía,  Sergio 
Fernández Mesa, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez 
Flor, Aurora Mendo Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado 
Cascajosa, Montserrat Pérez Lancho i Joana Piñero Romera. 
 
Grup Municipal del PP, senyors/a Mª Isabel Espinosa Fernández, Darío 
Castro González i José Miguel de Yzaguirre Morer. 
 
Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor/a Arnau Funes Romero i Elisa Corral 
Lozano. 
 
Grup Municipal de CiU , senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano. 
 
 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
 
 
 
 10.- Sotmetre a informació pública, el projecte de Modificació 
del Pla General Metropolità de 1976, a l’àmbit discontinu format pel 
Polígon 2 del Pla Parcial del sector Millàs, i els terrenys situats en el 
perímetre del sector Siemens a la carretera d’Esplugues. 
 
 DICTAMEN 

 
 “Vist l’expedient de modificació del Pla General Metropolità de 1976 
a l’àmbit discontinu format pel polígon 2 del Pla Parcial del sector Millàs, i els 
terrenys situats en el perímetre del sector Siemens a la carretera d’Esplugues, 
de Cornellà de Llobregat, d’iniciativa pública i redactat per l’arquitecte Ricard 
Casademont i Altimira, de l’Empresa Municipal Desenvolupament Urbà de 
Cornellà, Societat Anònima.  
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Vist l’informe de la Directora d’Acció Territorial i Habitatge de data 
11 d’abril de 2008, obrant a l’expedient on informa que  els objectius de la 
proposta de modificació son: per un costat, reordenar el sostre destinat a 
habitatges protegits a l’àmbit central de la població, preveure la possibilitat 
d’establir un centre assistencial de tercera edat i habitatge protegit tutelat, i 
ampliar el parc confrontat a l’avinguda Alps. Així l’edifici terciari (zona 18t2 del 
carrer Lluís Muntades), passarà a ser residencial ( amb un sostre de 4000 m2, 
dels quals 800 serà habitatge protegit, i 3200 concertat) amb un total de 57 
habitatges; la illa amb front al carrer Joan Fernández (equipament passarà a 
tenir una qualificació mixta (7b/hp zona sistema); i s’amplia la superfície del 
parc d’Alps, resituant l’edificabilitat de la parcel·la 10 del Pla parcial Millàs 
(4000 m2 a la zona 18t2 del carrer Lluís Muntades i la resta a la parcel·la 9 de 
Millàs situada al altre costat del carrer). 
 
 Atesos els articles l’article 8, 83.7 i 96.1 del Decret Legislatiu 
1/2005, de 26 de juliol, pel qual s’aprova el text refós de la Llei d’Urbanisme 
de Catalunya, i article 106 del Decret 305/2006, de 18 de juliol, pel qual 
s’aprova el Reglament de la Llei d’Urbanisme, referents a la publicitat i 
participació en els processos de planejament i de gestió urbanística i 
l’audiència als ajuntaments limítrofes. 
 
 Vist l’informe de l’Assessora Jurídica d’Acció Territorial i Habitatge 
obrant a l’expedient de data 14 d’abril de 2008. 
 
 Atès el que disposa el Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel 
qual s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya, 
en els seus articles 52.2, sobre les competències atribuïdes al Ple, i 114.3 en 
relació a l’adopció d’acords que requereixen el vot favorable de la majoria 
absoluta del número legal dels membres de la Corporació. 
 

Per tot això el President de la Comissió Informativa d’Acció 
Territorial i Habitatge, proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 

Primer.- Sotmetre a informació pública, el projecte de modificació 
del Pla General Metropolità de 1976 a l’àmbit discontinu format pel polígon 2 
del Pla Parcial del sector Millàs, i els terrenys situats en el perímetre del sector 
Siemens a la carretera d’Esplugues, de Cornellà de Llobregat, d’iniciativa 
pública i redactat per l’arquitecte Ricard Casademont i Altimira, de l’Empresa 
Municipal Desenvolupament Urbà de Cornellà, Societat Anònima. 
 

Segon.- Publicar el present acord, mitjançant inserció d’Edicte en el 
Butlletí Oficial de la Província, en dos dels diaris de major difusió de la 
província, així com a la web municipal, per un període de trenta dies, als 
efectes que durant aquest termini puguin formular-se suggeriments i, en el 
seu cas, d’altres alternatives de planejament, per Corporacions, Associacions i 
particulars.  
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 Segon.- Notificar el present acord als Ajuntaments de Sant Joan 
Despí, de El Prat de Llobregat, de l’Hospitalet de Llobregat, de Sant Boi de 
Llobregat, i d’Esplugues de Llobregat, com ajuntaments limítrofs, i a tots els 
interessats pel seu coneixement i efectes.” 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Antonio Martínez Flor, President-Delegat de la 
Comissió Informativa d’Acció Territorial i Habitatge, es fa una explicació del 
dictamen, manifestant que, es tracta de donar una forma diferent als 
habitatges que hi van en aquest sector de Cornellà.  
 
 Quan es va fer el Pla Millars teníem la B9 i la B10, que eren dos 
blocs d’edificis. Un anava al costat d’on hi és la guarderia i l’altre on hi és en 
aquest moment el Camp de Futbol. Aquest el que fa és suprimir la B9 que és 
la que anava al costat de la guarderia, per convertir tot allò en pàrquing. Els 
57 habitatges passen al carrer Lluís Muntades, al darrere dels dos edificis que 
estem fent en aquest moment, que serien de lloguer. De passada, el tema de la 
residència es defineix amb 66 habitatges petits de 30 m2. i 38 habitatges de 
66 m2., pel tema de la residència assistida.  
 
 
  VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor 
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel 
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía,  Sergio 
Fernández Mesa, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez 
Flor, Aurora Mendo Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado 
Cascajosa, Montserrat Pérez Lancho i Joana Piñero Romera. 
 
Grup Municipal del PP, senyors/a Mª Isabel Espinosa Fernández, Darío 
Castro González i José Miguel de Yzaguirre Morer. 
 
Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor/a Arnau Funes Romero i Elisa Corral 
Lozano. 
 
Grup Municipal de CiU , senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano. 
 
 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza. 
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 11.- Encomanar a EMDUCSA la gestió per a la construcció del 
CEIP dues línies a l’Almeda, redactat per l’empresa Mestura Arquitectes 
SL. 
 
 DICTAMEN 
 

Vist que el Ple d’aquest Ajuntament en data 20 de desembre de 
2007, va acordar aprovar inicialment el projecte bàsic i d’execució de les obres 
de nova construcció d’un CEIP de dues línies al barri de l’Almeda d’aquest 
municipi, redactat per l’empresa Mestura Arquitectes SL., amb un pressupost 
d’execució de 6.512.352,36 euros, IVA inclòs. 

 
Vist que  és voluntat d’aquest Ajuntament agilitzar la construcció de 

l’esmentat CEIP i l’empresa municipal EMDUCSA disposa dels recursos 
tècnics adients per a això. 

 
Vist l’informe de la Directora d’Acció Territorial i Habitatge, de data 

6 de març de 2008, al qual es detalla el marc de col·laboració amb el 
departament d’Educació de la Generalitat de Catalunya, per a les obres de 
construcció del nou CEIP a l’Almeda. 
 
 Vist l’informe de l’assessora jurídica d’Acció Territorial i Habitatge, 
de data 7 d’abril de 2008, obrant a l’expedient. 
 
 Vist allò que estableix la D.A. 15a de la Llei Orgànica 2/2006, de 3 
de maig, d’Educació, l’article 66.3.o) del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 
d’abril, que aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de 
Catalunya, i l’article 8 de l’esmentada Llei d’Educació, referent a la cooperació 
entre Administracions. 
 
 Vist allò que estableixen els articles 13 i 15 de la Llei 30/1992, de 
26 de novembre, de règim jurídic de les Administracions Públiques i del 
Procediment Administratiu Comú, referents a la delegació de competències i 
encomanes de gestió respectivament, i l’art. 8.3 de la Llei Orgànica 2/2006, de 
3 de maig, de l’Ensenyament general. 
 
 Vist que l’aprovació del present acord és competència del Ple 
Municipal, de conformitat amb allò establert a l’article 22.2 de la Llei 7/1985, 
de 2 d’abril, reguladores de les Bases de Règim Local, i l’article 52.2 del Decret 
Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei 
Municipal, el president de la Comissió Informativa d’Acció Territorial i 
Habitatge proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 

 Primer.- Encomanar la gestió corresponent a les obres de 
construcció d’un nou CEIP de dues línies al barri de l’Almeda a l’empresa 
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municipal EMDUCSA, segons el projecte i pressupost esmentat a la part 
expositiva. 

 
Segon.- Condicionar l’eficàcia del present acord a la conformitat del 

Departament d’Ensenyament de la Generalitat de Catalunya. 
 
Tercer.- Notificar el present acord al Departament d’Ensenyament 

de la Generalitat de Catalunya i a l’empresa municipal EMDUCSA.”  
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Antonio Martínez Flor, President-Delegat de la 
Comissió Informativa d’Acció Territorial i Habitatge, es fa una explicació del 
dictamen, manifestant que, és per intentar anar el més de pressa possible i 
complir amb l’aspiració que tenen tant els pares com tots nosaltres de què 
aquesta escola estigui construïda l’abans possible.   
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor 
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel 
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía,  Sergio 
Fernández Mesa, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez 
Flor, Aurora Mendo Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado 
Cascajosa, Montserrat Pérez Lancho i Joana Piñero Romera. 
 
Grup Municipal del PP, senyors/a Mª Isabel Espinosa Fernández, Darío 
Castro González i José Miguel de Yzaguirre Morer. 
 
Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor/a Arnau Funes Romero i Elisa Corral 
Lozano. 
 
Grup Municipal de CiU , senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano. 
 
 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza. 
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 12.- Declarar la incompetència d’aquest Ajuntament per a 
l’expropiació de la finca amb clau 5, de 354 m2, situada al carrer Isaac 
Albéniz núm. 2 (Can Vidrié), i no prendre en consideració la iniciació de 
l’expedient de valoració per a l’expropiació per ministeri de la Llei. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vista la notificació de la resolució del Conseller de Política 
Territorial i Obres de data 14 de febrer de 2008, amb registre general 
d’entrada a l’Ajuntament número 6915, de data 26 de febrer de 2008, i 
referent a declarar inadmissible, per improcedent i manca de competència, 
l’advertiment previ a la formalització de la petició de l’expedient d’expropiació 
presentat pels senyors Montserrat, Jaume i Enric Sanfeliu Marimon i dels 
senyors Carme, Santiago, Lluís, Jordi i Ma. Àngels Vives Sanfeliu i la posterior 
presentació de full d’apreuament d’una part d’una finca, de superfície 354 m2,  
situada a partida Vidrié, del terme municipal de Cornellà de Llobregat. 
 

Vist l’escrit presentat pels senyors Montserrat i Enric Sanfeliu 
Marimón, Jordi, Santiago, Lluís, Carme i Maria Àngels Vives Sanfeliu, i Carles 
Pi-Sunyer Arguimbau (en representació dels senyors Jaume, Maria Elisa, 
Montserrat, Antoni, Joan, Lluís i Francesc Xavier Sanfeliu Parera) amb 
registre general d’entrada a l’Ajuntament número 11038 de data 28 de març 
de 2008, mitjançant el qual demanen s’instrueixi expedient d’expropiació 
d’una part de la finca del carrer Isaac Albéniz núm. 2 (Can Vidrié), de 354m2 
o, en cas contrari, se’ls motivi el posicionament d’aquest Ajuntament envers la 
competència sobre la referida expropiació. 

 
Vist l’informe de la directora d’Acció Territorial i Habitatge, de data 

9 d’abril de 2008, obrant a l’expedient i que es transcriu literalment: 
 

   “ 1. Es tracta d’un sòl qualificat pel Pla General Metropolità de sistema 
general de comunicació, sistema viari bàsic (clau5). Ara bé, es tracta 
d’un sistema d’àmbit supramunicipal, terrenys destinats a la 
construcció del Cinturó de Ronda, C-32.  

 
2. D’acord a la transcripció a escala 1.2.000, del plànol refós del PGM-

76, a l’àmbit de la finca, aprovada al 27/04/84, tot i la manca de 
definició que s’aprecia a la traça  del cinturó de Ronda, C-32,  la 
finca es trobaria afectada per la citada xarxa de comunicació 
supramunicipal. Per una més gran concreció la propietat hauria 
d’aixecar un plànol topogràfic que reflecteixi la situació de la finca i 
la traça del Cinturó. 

 
  3. L’informe de la proposta de resolució, es fa referència a un certificat 

municipal, de 24 de gener de 2004, que en referència a la finca 
designada número 2, al qual pertany la part de finca objecte del 
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expedient (354 m2) qualifica la finca d’espais lliures. El citat 
informe literalment diu: solar amb dos qualificacions clau 9 i clau 6, 
i clarifica que: amb la clau 9 es designa al sòl destinat a la protecció 
dels sistemes respectius, amb l’ús  propi dels espais verds no 
edificables. És a dir, tot i que per les inconcrecions de la topografia  
s’inclou aquesta part de la finca amb la clau 9 (espais lliures 
vinculats a la protecció de sistemes), en lloc de la clau 5, es tracta 
d’un sòl adscrit al sistema general de comunicacions, tal i com la 
defineix l’article 196 del els NNUU del PGM-76: “la xarxa viària 
comprèn bàsica  les instal·lacions i els espais reservats pel sistema 
general viari de caràcter fonamental per l’Àrea Metropolitana de 
Barcelona amb la intenció de mantenir els adequats nivells de 
mobilitat i d’accessibilitat entre les  subàrees corresponents. I per 
tant, per tractar-se d’una via, definida a l’article 197 de les NNUU 
del PGM-76 com a distribuïdors bàsics, correspon la seva 
adquisició, mitjançant expropiació, a l’administració amb 
competències sobre la citada via.”  

  
Vist l’informe de l’Assessora Jurídica d’Acció Territorial i Habitatge 

de data 14 d’abril de 2008, obrant a l’expedient. 
 
Vista la Llei 7/1993, de 30 de setembre, del Parlament de 

Catalunya, de Carreteres, en desenvolupament de la competència exclusiva 
atribuïda a la Generalitat de Catalunya en matèria de carreteres, i en especial, 
els seus articles 24.1 i 24.2 en virtut dels quals, la zona de domini públic 
comprèn els terrenys ocupats o de futura ocupació prevista en el projecte 
constructiu per a la carretera i els seus elements funcionals en una franja de 
terreny de vuit metres, a ambdós costats de la via, comptats des de l’aresta 
exterior de l’estructura del viaducte. 
 

Vist l’article 108.1 del Decret Legislatiu 1/2005, de 26 de juliol, en 
quant a la iniciació dels expedients d’expropiació per ministeri de la llei. 

 
  Vistos els articles 22 i 47.2 de la Llei Reguladora de les Bases del 
Règim Local, i els articles 52.2. i 114.3. del  Decret Legislatiu 2/2003,  de 28 
d'abril, pel qual s'aprova el text refós de la Llei Municipal i de Règim local de 
Catalunya, relatius a les competències atribuïdes al Ple de la Corporació Local. 
 

Per tot això el President de la Comissió Informativa d’Acció 
Territorial i Habitatge,  proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció dels següents 
  

ACORDS 
 
Primer.- Declarar la incompetència d’aquest Ajuntament per a 

l’expropiació de la finca amb clau 5, de 354 m2, propietat dels sol·licitants, 
situada al carrer Isaac Albéniz núm. 2 (Can Vidrié) de Cornellà de Llobregat, i 
no prendre en consideració la iniciació de l’expedient de valoració per a 
l’expropiació per ministeri de la Llei,  en el sentit que es recull a l’informe de la 
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Directora d’Acció Territorial i Habitatge de data 9 d’abril de 2008 i que es 
recull íntegrament a la part expositiva del present acord. 
 

Segon.- Notificar el present acord als interessats pel seu coneixement 
i efectes.” 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Antonio Martínez Flor, President-Delegat de la 
Comissió Informativa d’Acció Territorial i Habitatge, es fa una explicació del 
dictamen, manifestant que, abans, un dels punts de la Comissió Informativa 
d’Economia i Hisenda preveia pagar una expropiació en el Camí del Vidrié. Hi 
ha un tros que és el que està just a sota de la Ronda de Dalt, que nosaltres 
creiem que si algú ha d’expropiar allò, és la Generalitat de Catalunya, els 
propietaris també ho creuen, però la Generalitat de Catalunya diu que és 
l’Ajuntament, ja que la Ronda de Dalt passa volant i no passa pel terra, i 
nosaltres pensem que no és així i, per tant, ens incorporem a allò que diu el 
propietari en aquest moment i demanem que sigui la Generalitat qui expropiï 
aquests 354 m2. 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor 
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel 
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía,  Sergio 
Fernández Mesa, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez 
Flor, Aurora Mendo Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado 
Cascajosa, Montserrat Pérez Lancho i Joana Piñero Romera. 
 
Grup Municipal del PP, senyors/a Mª Isabel Espinosa Fernández, Darío 
Castro González i José Miguel de Yzaguirre Morer. 
 
Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor/a Arnau Funes Romero i Elisa Corral 
Lozano. 
 
Grup Municipal de CiU , senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano. 
 
 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza. 
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MOCIONS DE L’ALCALDIA-PRESIDÈNCIA 
 
 13.- Aprovar la proposta de valoració de Projectes de Ciutat a 
impulsar a curt termini per aquest Ajuntament, presentada per la 
Comissió de Selecció de la convocatòria aprovada pel Ple Municipal de 
data 27 de setembre de 2007, i en conseqüència acordar la realització 
durant el present exercici 2008 del projecte millor valorat. 
 
 MOCIÓ 
 
 “Vist l’expedient administratiu referent a la convocatòria del 
procediment de participació dels ciutadans i ciutadanes de Cornellà de 
Llobregat en la determinació dels projectes de ciutat a impulsar a curt termini 
per aquest Ajuntament, aprovada pel Ple Municipal en sessió celebrada el dia 
27 de setembre de 2007.  
  
 Atès que els projectes presentats en aquesta edició han estat els que 
es relacionen a continuació: 
  
PROJECTE COGNOMS NOM EN REPRESENTACIÓ 
SUBSTITUCIÓ BOSSES DE PLÀSTIC 
EN EL COMERÇ FLOREZ BARRÓN IGNACIO  

PRÒPIA 
PROJECTE ARRANJAMENT PLAÇA 
SANT ILDEFONS I INSTAL·LACIÓ 
PÈRGOLA FOTOVOLTAICA 

VALERO LOPEZ MIGUEL ANGEL 
 

PRÒPIA 

PROJECTE "UN PASSEIG VIRTUAL 
PER CORNELLÀ" PÉREZ ÁLVAREZ JOSÉ LUIS IES JOAN MIRÓ DE 

CORNELLÀ DE LL. 
 
 Atesa la valoració i la proposta feta per la comissió de selecció de 
l’esmentada convocatòria de data 9 d’abril de 2008, així com l’informe emès 
per la Comissió Tècnica designada a l’efecte. 
  
 Ateses les consignacions econòmiques previstes en el pressupost 
municipal. 
 
 Atès el que preveu la base novena de l’esmentada convocatòria en 
relació al procediment a seguir per la selecció definitiva de projectes a 
realitzar. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia proposa a Ple d’aquest Ajuntament 
l’adopció dels següents  
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar la proposta de valoració de projectes de ciutat a 
impulsar a curt termini per aquest Ajuntament, presentada per la Comissió de 
Selecció de la convocatòria aprovada pel Ple Municipal de data 27 de setembre 
de 2007, i en conseqüència acordar la realització durant el present exercici 
2008 del següent projecte presentat: 
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PROJECTE COGNOMS NOM EN REPRESENTACIÓ 
PROJECTE "UN PASSEIG VIRTUAL 
PER CORNELLÀ" PÉREZ ÁLVAREZ JOSÉ LUIS IES JOAN MIRÓ DE 

CORNELLÀ DE LL. 
 
 
 Segon.- Encarregar al Departament Municipal de Programes de 
l’Alcaldia la gestió administrativa i tècnica, el seguiment, la coordinació i la 
execució de l’esmentat projecte d’acord amb les seves respectives 
competències i d’acord amb els seus àmbits d’actuació. 
 
 Tercer.- Agrair públicament als autors de la resta d’iniciatives per 
la seva participació en aquesta convocatòria municipal i encoratjar-los perquè 
segueixen presentant nous projectes en les futures convocatòries que es 
realitzin; fent extensiu també aquest agraïment a tots els membres de la 
comissió de selecció i comissió tècnica per la tasca realitzada.  
  
 Quart.- Traslladar el contingut del present acord a totes les 
persones que han participat en aquesta convocatòria.” 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, es fa una 
explicació de la moció, manifestant que, és per aprovar la proposta que ha fet 
la Comissió de Selecció de Projectes de Ciutat per a aquest any. 
 
 Com es va explicar a la Comissió hi van haver tres projectes 
presentats i el que es va considerar més idoni i més oportú va ser el presentat 
per l’IES Joan Miró de Cornellà de Llobregat, que és “Un passeig virtual per 
Cornellà”, per tant aquesta seria la proposta que portaríem al Ple. 
 
 A continuació intervé la Portaveu del Grup Municipal d’ERC-AM, 
senyora Iolanda Llambrich i Serrano, per manifestar que, evidentment 
aprovem aquesta proposta. Lamento no haver pogut assistir a la reunió de 
selecció, però se’m va informar de com hi havia anat. El projecte em sembla 
magnífic, de tota manera sí que voldria dir que el nostre Grup Municipal -tot i 
que està d’acord-, ho veu com un reconeixement a una tasca, a una iniciativa, 
però no com un projecte participatiu, que és el que sempre s’ha dit des 
d’aquesta Corporació. Nosaltres entenem la participació com una altra cosa, i 
en volia deixar constància. 
 
 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal d'ICV-
EPM, senyor Arnau Funes Romero, per manifestar que, per dificultats 
d’agenda no hem tingut possibilitats de participar en la Comissió, en tot cas, -
ja ho hem dit més d’una vegada, no és nou- no se’ns acaba d’ajustar això amb 
un procés de participació, per tant, no volem tampoc que després hi hagi 
males interpretacions en posteriors debats i, per això, la nostra posició 
d’entrada serà d’abstenció. 
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 Tot seguit intervé la Portaveu del Grup Municipal del PP, senyora 
Mª Isabel Espinosa Fernández, per manifestar que, ja vaig dir en la Comissió 
el que pensava, estàvem d’acord, potser era l’únic projecte viable dels que hi 
havia.  
 
 Haig de destacar que hi ha hagut poca participació en els Projectes 
de Ciutat per part de la ciutadania, i poca participació per part de la Comissió 
de Selecció, per tant, he vist molt poc interès en aquest Projecte de Ciutat que 
sembla ser només “decoratiu”, i al final haurem de donar la raó al Govern en 
segons quines coses. Un desastre de participació de la Comissió i molt fluix 
quant a aportacions de programes, per tant, crec que s’ha valorat l’únic que 
era possible valorar, perquè em sembla que els altres no s’ajustaven -si no 
recordo malament- a les normes, per tant, no es va poder valorar res més i va 
ser l’únic que es va poder valorar. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor/a Arnau Funes Romero i Elisa Corral 
Lozano. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor 
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel 
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía,  Sergio 
Fernández Mesa, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez 
Flor, Aurora Mendo Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado 
Cascajosa, Montserrat Pérez Lancho i Joana Piñero Romera. 
 
Grup Municipal del PP, senyors/a Mª Isabel Espinosa Fernández, Darío 
Castro González i José Miguel de Yzaguirre Morer. 
 
Grup Municipal de CiU , senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano. 
 
 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza. 
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 14.- Modificar l’acord adoptat pel Ple Municipal de data 21 de 
juny de 2007, establint que la Tinenta d’Alcalde i Regidora Delegada de 
l’Àrea d’Administració Pública i Interior, senyora Montserrat Pérez 
Lancho, exercirà el seu càrrec en aquesta Corporació en règim de 
dedicació exclusiva. 
 
 MOCIÓ 
 
 “Mitjançant acord plenari adoptat per aquest Ajuntament el dia 21 
de juny de 2007, es va procedir a l’establiment del règim de retribucions, 
dedicació i indemnitzacions dels membres d’aquesta Corporació pel present 
mandat, amb la previsió de que la senyora Montserrat Pérez Lancho, Tinenta 
d’Alcalde i Regidora Delegada de l’Àrea d’Administració Pública i Interior, 
exerciria el seu càrrec en règim de dedicació parcial, percebent per a això una 
retribució de 31.000 euros anuals. 
 
 Atès que noves circumstàncies sobrevingudes aconsellen la 
modificació de les esmentades previsions, i l’establiment d’un règim de 
dedicació exclusiva de la Tinenta d’Alcalde i Regidora Delegada de l’Àrea 
d’Administració Pública i Interior. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les delegacions que 
legalment té conferides, proposa al Ple l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 

 Primer.- Modificar, amb efectes del dia 20 d’abril de 2008, l’acord 
adoptat pel Ple d’aquest Ajuntament el dia 21 de juny anterior, establint que, 
amb els esmentats efectes, la Tinenta d’Alcalde i Regidora Delegada de l’Àrea 
d’Administració Pública i Interior, senyora Montserrat Pérez Lancho, exercirà 
el seu càrrec en aquesta Corporació en règim de dedicació exclusiva, percebent 
per a això una retribució anual de 63.240 euros. 
  
 Segon.- Publicar aquests acords en el Butlletí Oficial de la 
Província, en el Tauler d’Anuncis de la Corporació i en el Butlletí d'Informació 
Municipal, en conformitat amb el que disposa l’article 75.5 de la Llei 7/1985, 
de 2 d’abril, Reguladora de les Bases del Règim Local. 
 
 Tercer.- Notificar aquest acord a la interessada, als Portaveus dels 
diferents Grups Polítics Municipals, així com al Departament de Recursos 
Humans, pel seu coneixement i efectes.” 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, es fa una 
explicació de la moció, manifestant que, és per modificar un acord sobre el 
tema de dedicacions ja que -com sabeu- la Montse Pérez a partir del dia 20 
d’abril ha deixat les funcions que tenia en la Delegació del Govern i, per tant, 
tindrà règim de dedicació exclusiva. 



50 

 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor 
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel 
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía,  Sergio 
Fernández Mesa, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez 
Flor, Aurora Mendo Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado 
Cascajosa, Montserrat Pérez Lancho i Joana Piñero Romera. 
 
Grup Municipal del PP, senyors/a Mª Isabel Espinosa Fernández, Darío 
Castro González i José Miguel de Yzaguirre Morer. 
 
Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor/a Arnau Funes Romero i Elisa Corral 
Lozano. 
 
Grup Municipal de CiU , senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano. 
 
 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
 
 
 

ASSUMPTES URGENTS 
 
 Tot seguit es fa avinent que hi ha assumptes que,  tot i no ser a 
l’ordre del dia, cal tractar atesa la seva urgència. Per això, i a proposta de 
l’Alcaldia-Presidència, s’acorda, per unanimitat, declarar-los d’urgència, de 
conformitat amb el que disposa l’article 117 del Reglament Orgànic Municipal, 
i es passa a tractar els assumptes següents: 
 
 
ÀREA D’ADMINISTRACIÓ PÚBLICA I INTERIOR 
 
 1.- Iniciar l’expedient per a la creació del servei públic de les 
instal·lacions de l’Escola Bressol Municipal Pedró, per a infants de 4 
mesos a 3 anys, i aprovar inicialment el Reglament d’ús i Normativa 
interna.  
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 MOCIÓ 
 
  “Vist l’expedient instruït per la creació del servei públic de les 
instal·lacions de l’Escola Bressol Municipal Pedró, destinada al Servei Públic 
Educatiu, per a infants de 4 mesos a 3 anys. 
 
  Vist que els ens locals tenen plena potestat per crear, modificar i 
suprimir els serveis de la seva competència, d’acord amb la legislació vigent. 
 
  Vist que la implantació de serveis locals ve regulat en el Reglament 
d’Obres i Serveis en el articles 158 i següents. 
 
  Vist que conforme a l’article 159 del Reglament d’Obres i Serveis, 
estableix que la creació d’un servei s’ha d’instrumentar mitjançant una  
memòria justificativa, un projecte d’establiment i un reglament que 
n’estableixi el règim jurídic de la prestació, documents tots ells que consten en 
el present expedient. 
 
  Atès a que el present expedient s’ha de sotmetre a informació pública 
pel termini de trenta dies, mitjançant anuncis que s’insereixen en el Butlletí 
Oficial de la Província, el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya i al tauler 
d’anuncis de la corporació. 
 
  Vistos els informes de la Secretaria General, i Interventor Municipal. 
 
  Per tot això,  l’Alcalde President, proposa al Ple de l’Ajuntament 
l’adopció dels següents  
 

ACORDS 
 
  Primer.- Iniciar expedient per la creació del servei públic de les 
instal·lacions de l’Escola Bressol Municipal Pedró, destinada al Servei Públic 
Educatiu, per a infants de 4 mesos a 3 anys. 
  
  Segon.- Aprovar inicialment el Reglament d’ús i normativa interna de 
les instal·lacions destinades al Servei Públic Local de les instal·lacions de 
l’Escola Bressol Municipal Pedró, destinada al Servei Públic Educatiu, per a 
infants de 4 mesos a 3 anys. 
  
  Tercer.- Exposar el present expedient amb tots els documents que 
els composen, incloent el Reglament d’ús i normativa interna de les 
instal·lacions, a informació pública per termini de trenta dies, mitjançant 
anuncis que s’insereixin en el Butlletí Oficial de la Província, Diari Oficial de la 
Generalitat de Catalunya i al tauler d’anuncis de la Corporació. 
 
  Quart.- Comunicar el present acord al Departament de Polítiques de 
Ciutadania, a la Secretaria General i la Intervenció Municipal.”  
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 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part de la  senyora Montserrat Pérez Lancho, Regidora-Delegada 
de l’Àrea d’Administració Pública i Interior, es fa una explicació de la moció, 
manifestant que, l’Escola  Bressol Pedró està ubicada al carrer Joan 
Fernández i tindrà un aula de 0 a 1 anys, amb 8 places, 3 aules d’1 a 2 anys, 
amb 39 places i 2 aules de 2 a 3 anys amb 40 places, més una sala d’ús 
comú. Els serveis dels que disposarà l’escola seran cuina, menjador, 
bugaderia i magatzem, cambra guarda cotxets, cambra d’instal·lacions, 
cambra d’higiene del personal i sala d’educadors. 
 
 En aquest moment pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio 
Balmón Arévalo, per novament demanar silenci al públic assistent. 
 
 A continuació intervé el Portaveu del Grup Municipal d'ICV-EPM, 
senyor  Arnau Funes Romero, per preguntar si estem aprovant la creació del 
servei i, per tant, una futura proposta de com es gestionarà aquest servei o 
només estem dissenyant els serveis que tindrà quant a construcció, perquè no 
queda clar en el tipus d’aprovació si estem aprovant una posterior concessió 
administrativa del servei. 
 
 Novament intervé la senyora Montserrat Pérez Lancho, Regidora-
Delegada de l’Àrea d’Administració Pública i Interior, per dir que, són les 
condicions tècniques que recollirà el servei. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor 
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel 
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía,  Sergio 
Fernández Mesa, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez 
Flor, Aurora Mendo Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado 
Cascajosa, Montserrat Pérez Lancho i Joana Piñero Romera. 
 
Grup Municipal del PP, senyors/a Mª Isabel Espinosa Fernández, Darío 
Castro González i José Miguel de Yzaguirre Morer. 
 
Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor/a Arnau Funes Romero i Elisa Corral 
Lozano. 
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Grup Municipal de CiU , senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano. 
 
 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
 
 
 
 2.- Deixar sense efectes els acords plenaris de delegació de 
competències del Ple en la Junta de Govern Local. 
 
 
 A continuació pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que aquest punt queda sobre la mesa.  
 
 
 
 

II 
 

PART DE CONTROL 
 
 
MOCIONS DELS GRUPS POLÍTICS MUNICIPALS 
 
 
 1.- Moció del Grup Polític Municipal del PP, sobre la situació de 
la sequera. 
 
 MOCIÓ 
 
 “L’aigua és un bé escàs i cal diversificar-ne l’origen territorial. La 
política de l’aigua ha de ser solidària i, en cap cas, s’ha d’utilitzar com element 
de confrontació entre territoris. En aquest sentit, ara, es constata com 
determinats posicionaments polítics que es fonamentaven en la confrontació i 
en la demagògia queden en evidència. I com solucions proposades o no han 
arribat, o senzillament s’han manifestat clarament insuficients. El 
comportament dels ciutadans és exemplar adoptant hàbits d’estalvi d’aigua i 
amb una major intensitat els darrers mesos. 
 
 Enfront, les administracions públiques responsables de la situació 
no ha estat a l’alçada i no han assumit les seves responsabilitats. Han 
paralitzat projectes; no han fet efectives les inversions necessàries; han 
permès situacions de malbaratament de l’aigua que només s’han rectificat 
quan han estat públiques; no han estat clars amb els ciutadans, amagant 
informació i fent primar interessos electorals davant de les necessitats dels 
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ciutadans; han estat contradictòries en els seves afirmacions faltant, en 
conseqüència, alguna d’elles a la veritat; i no s’han realitzat les inversions 
necessàries per tal d’aturar la regressió del Delta de l’Ebre. 
 
 Per tot això, i segons fixen criteris interpretatius del Reglament 
Municipal proposem al Ple d’adopció del següents 
 

ACORDS 
 

 Primer.- L’Ajuntament de Cornellà manifesta el seu reconeixement i 
agraïment als ciutadans i a les empreses i sectors socials per la reducció en el 
consum d’aigua en els darrers anys i encoratjar-los a continuar fent aquest 
esforç de forma més intensa, si és possible. 
 
 Segon.- L’Ajuntament de Cornellà manifesta que qualsevol actuació 
en matèria de política d’aigua s’ha de fer des de la transparència, oferint tota 
la informació als ciutadans i al sector d’activitats econòmiques, respectant els 
seus drets, especialment els de gaudir d’un subministrament garantit d’aigua. 
 
 Tercer.- Instar a l’Alcalde de la Ciutat que expressi i lideri la veu 
crítica en la defensa dels esmentats drets davant del Govern de l’Estat i la 
Generalitat. 
 
 Quart.- L’Ajuntament de Cornellà reprova l’actuació del Conseller 
de Medi Ambient i Habitatge per la manca de transparència i la manca 
d’informació en la recerca de solucions a la sequera, i en concret en el procés 
del possible transvasament d’aigua de la conca de l’Ebre, a través del riu 
Segre, cap a les Conques Internes de Catalunya i el riu Llobregat, en que s’ha 
evidenciat que per motius electoralistes, seguint indicacions del  Govern de 
l’Estat i d’esquenes al territori, primer va negar el transvasament en seu 
parlamentària i després va acabar reconeixent-lo posant en evidència la 
incapacitat del Govern per oferir solucions ni conjunturals ni estructurals al 
problema de la sequera. 
 
 Cinquè.- L’Ajuntament de Cornellà insta al Govern de l’Estat, el 
Govern de la Generalitat i l’EMMA a adoptar, sense dilació, totes les mesures i 
inversions necessàries per tal de garantir ara, mesures conjunturals, i en el 
futur, mesures estructurals, el subministrament d’aigua a Barcelona i la seva 
Àrea Metropolitana que són, entre d’altres: 
 

• Reutilització de pous no utilitzats. 
• Aprofitament d’aigua de subsòl i regenerada, fent-la accessible als 

ciutadans per aquells usos prohibits de l’aigua de boca. 
• Revisió de la xarxa de subministrament i reparació immediata 

d’aquelles fuites que siguin possibles. 
• Transport de l’aigua des de tots aquells orígens que sigui possible, 

més econòmics i respectuosos amb el medi natural. 
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• La interconnexió de les xarxes del Consorci d’Aigües de Tarragona i 
Aigües Ter-Llobregat, de manera que es configuri una xarxa de 
distribució amb capacitat per equilibrar els dèficits i els excedents 
hídrics en benefici de la població. 

• Estudiar la viabilitat de transvasament del Roine cap a Catalunya i 
el seu impacte econòmic. 

• Finalitzar amb caràcter urgent les dessaladores del Prat de 
Llobregat, de Cunit i l’ampliació de Blanes, entenent aquestes com 
una mesura complementària. 

• Iniciar les inversions per evitar la regressió que pateix l’Ebre i 
garantir la protecció de la costa. 

 
 Sisè.- Constatar que la recaptació dels diners de l’anomenat cànon 
de l’aigua no ha servit per garantir el subministrament d’aigua a la nostra 
ciutat ni per millorar les infrastructures d’abastament. En aquest sentit, 
instar al Govern de la Generalitat que informi a aquest Ajuntament del destí 
dels diners recaptats en concepte de cànon d’aigua a la nostra ciutat i sobre la 
planificació i programació de les obres de millora d’infrastructures de l’aigua 
previstes. 
 
 Setè.- Instar al Govern de la Generalitat que el sobrecost de l’aigua 
pels mitjans extraordinaris del subministrament de l’aigua a la nostra ciutat 
no sigui assumit pels ciutadans en el rebut de l’aigua. 
 
 Vuitè.- Instar al Govern de la Generalitat de Catalunya que es 
garanteixi la salubritat i els anàlisis corresponents si pren la decisió d’utilitzar 
aigües procedents de depuradores per l’ús domèstic. 
 
 Novè.- Instar al Govern de l’Estat i de la Generalitat de Catalunya, 
conjuntament amb les companyies prestadores dels serveis, que garanteixin el 
subministrament de l’aigua a Catalunya i a l’Àrea Metropolitana de Barcelona, 
sense talls de subministrament.” 
 

 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part de la Portaveu del Grup Municipal del PP, senyora Mª 
Isabel Espinosa Fernández, es fa una explicació de la moció, manifestant que, 
encara que hi ha una altra moció d’ERC-AM, en aquest sentit, pel que he vist 
aquesta té totes les característiques de què quedi –com sempre- rebutjada, 
doncs faré la seva defensa. 
 
 Com dèiem en l’exposició de motius, l’aigua és un bé comú al qual 
tots tenim dret i, a més, som conscients cada dia que és més escàs, per això 
pensem que des de les administracions públiques s’ha de gestionar amb 
equitat i eficàcia tenint en compte la solidaritat entre els territoris. Mai un bé 
de primera necessitat s’hauria d’utilitzar com arma per desgastar a un govern, 
però menys quan no hi ha una alternativa millor.  
 



56 

 Quan governava el Partit Popular va presentar el Pla Hidrològic 
Nacional amb el qual estaven d’acord gairebé tots els agents implicats. Des de 
l’oposició, aleshores, els partits d’esquerra, no sols es van oposar sinó que van 
generar múltiples manifestacions i una confrontació tremenda entre territoris. 
Quan el Partit Socialista va arribar al govern, el primer que va fer va ser 
derogar el Pla Hidrològic Nacional i desmantellar les infrastructures fetes.  
 
 El 3 de setembre de 2004 la Ministra de Medi Ambient, Cristina 
Narvona va presentar el programa “Aigua”, actuacions per a la gestió i 
utilització d’aigua com alternativa al transvasament de l’Ebre contemplat en 
l’esmentat Pla, derogat al mes de juny del mateix any per decret llei. Segons la 
Ministra, aquest programa estava destinat a assolir una millora en la gestió i 
en la reutilització de l’aigua contribuent a una millor qualitat d’aquesta, així 
com els ecosistemes associats incrementant l’oferta de recursos hídrics 
obtinguts de forma sostenible i garantint la disponibilitat de l’aigua 
racionalment necessària. Per a això destinarien tres mil nou-cents milions 
d’euros; mil dos-cents dinou serien destinats a Catalunya, dels quals vuit-
cents tres es destinarien per aconseguir l’increment de recursos hídrics. 
D’aquests mil dos-cents dinou milions, part també eren per construir una 
dessaladora.  
 
 Tots aquests projectes, –any 2004- avui en el 2008, amb una 
sequera imprevisible, és clar que només va ser un Pla per sortir del pas i 
presentar una alternativa a la “galeria”, perquè del que s’ha dit l’únic que 
sembla que serà una realitat és la dessaladora del Prat, i dic que sembla que 
“serà” perquè encara no funciona.  
 
 Quan hi ha una crisi sempre ocorre que es recorre a la comprensió 
ciutadana. Se li demana estalvi, que sembla ser es xifra en el 8% del consum 
d’aigua, quan ja teníem un dels consums més baixos de la Unió Europea. La 
nova cultura de l’aigua i de l’energia tan en boga s’està basant en pressuposar 
que tots els ciutadans fan mal ús dels recursos i que, per tant, se’ls ha de 
multar o pujar el cost del rebut que és tres vegades superior al que es paga en 
Madrid. 
 
 Des de l’any 2003 s’ha incrementat de forma espectacular el rebut 
de l’aigua, tant en la tarifa de l’aigua com en els impostos afegits, taxa 
metropolitana de tractament de residus o el cànon de l’aigua destinat a 
infrastructures i conservació.  
 
 Nosaltres en aquesta moció plantegem varis acords. Reconèixer i 
agrair als ciutadans i a les empreses la reducció del consum d’aigua que s’està 
fent. Demanar que qualsevol actuació en política d’aigua es faci des de la 
transparència, oferint informació als ciutadans i als consumidors. Reprovar 
l’actuació del Conseller de Medi Ambient per la manca de transparència i la 
manca d’informació en la solució de la sequera i, en concret, en el procés de 
transvasament de l’aigua –d’aquest que sembla que no és un transvasament 
que és una succió d’aigua o quelcom semblant, però que és un transvasament 
d’alguna forma “tapat”-. Demanar que es facin totes les inversions necessàries 
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per garantir en el futur mesures estructurals al subministrament d’aigua a 
Barcelona i a l’Àrea Metropolitana, entre d’altres coses, hi ha varis punts més. 
 
 
 En aquest moment intervé el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per demanar novament silenci al públic assistent. 
          
 Continua amb l’ús de la paraula la senyora Isabel Espinosa per dir 
que, no faré més extensiva la meva intervenció perquè ho teniu tots en la 
moció, però sí dir que l’estalvi de l’aigua és una cosa que s’ha de tenir en 
compte, no tant en la pujada del rebut i sí l’efectivitat en les mesures que 
s’hagin de prendre amb més temps i no de manera improvisada en el moment 
que arriba el problema. 
 
 Aquesta és la moció que presentem en el tema de l’aigua perquè és 
el que pensem, perquè quan es destrueixen unes mesures que s’han pres, el 
que s’hauria d’haver fet és posar els recursos, fer alguna cosa alternativa o bé 
continuar amb el que estava aprovat i en execució.    
   
 A continuació intervé la Portaveu del Grup Municipal d’EUiA, 
senyora Enriqueta Pardo Lanuza, per manifestar que, voten en contra perquè 
no crec que sigui el Ple el lloc per debatre si ha de ser l’Ebre o altres 
circumstàncies i, a més, perquè nosaltres participem i donem suport al 
Govern de la Generalitat i creiem que hem de donar suport a les mesures que 
preguin. 
 
 Seguidament pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal 
d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano, per dir que, votarem en 
contra i, a més, voldria manifestar la meva sorpresa perquè aquesta moció 
hagi arribat a debatre’s en aquest Ple, tenint en compte que el nostre 
Reglament Orgànic diu que s’hagin de tractar assumptes relatius a Cornellà.  
 
 L’aigua, evidentment, és un assumpte relatiu a Cornellà, la sequera 
i la situació d’emergència de l’Àrea Metropolitana i de Barcelona també és 
relatiu a Cornellà, però, tal i com estava plantejada aquesta moció, a part de 
no aportar cap mesura, l’únic que es plantejava era un debat i, a més, 
considero profundament incoherent que es comenci la defensa de la moció 
dient que en cap cas s’ha d’utilitzar com element de confrontació entre 
territoris el tema de l’aigua, que en cap cas s’ha d’utilitzar un bé escàs per 
desgastar un govern ni per enfrontar territoris, quan l’única cosa que busca 
aquesta moció i la seva defensa, evidentment, és això.  
 
 Després d’aquesta incoherència, -ja que s’ha fet un posicionament- 
caldria recordar que el transvasament de l’Ebre –que sí que era un 
transvasament- i el Pla Hidrològic Nacional, van ser àmpliament rebutjat, no 
només pel Parlament de Catalunya, sinó pel Govern Espanyol i també per 
instàncies europees, lluny de fer servir aquesta aigua, aquest bé escàs, com a 
desgast d’un Govern, no va rebre ni un sol euro de subvenció per a aquest 
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projecte. Hi havia la Comissària Europea, Margot Walström, que en aquell 
moment així ho va manifestar, només recordar aquest punt. 
 
 Pel que fa a aquest tema –ja que s’ha posicionat el Grup del PP i tots 
els grups es posicionaran- també dir que el posicionament d’ERC-AM, és que 
la proposta d’inter-connexió de xarxes Tarragona-Olèrdola, representa inter-
connexió a la que Esquerra s’ha oposat sempre i no per dogmatisme polític, 
sinó pel convenciment que es trencaran les bases de la nova cultura de l’aigua 
i, en aquest cas, -i tenint en compte la gravetat de la situació- és i serà la 
darrera de les opcions, només si no hi ha cap altre remei, tal i com ja ha 
expressat, per altra banda, el Govern de Catalunya en els acords presos. 
 
 Per altra banda, encara que l’acord entre Estat i Govern està fet, 
això no comporta la seva execució immediata. Hi ha un compromís dels dos 
governs, especialment del Govern de Catalunya, d’administrar tots els 
recursos exercint la sobirania del Govern Català, tenint en compte, sempre, 
altres mesures abans que aquesta. Només volia fer referència al que és el 
nostre posicionament i el nostre vot, evidentment, és en contra.  
 
 Acte seguit intervé el senyor Francesc Molina Núñez, Regidor del 
Grup Municipal de CiU, per manifestar que, voldria fer un comentari previ i és 
que en les exposicions fetes podíem aplicar aquella cançó que diu que “todo 
depende del color del cristal con que te lo mires”, per qüestions que s’han 
plantejat aquí del desgast o no dels governs.  
 
 Una vegada dit això, entrem en el tema específic de la moció. Crec 
que aquesta moció, per una banda, arriba tard, intenta aprofitar un cert 
oportunisme, i dic que arriba tard perquè els elements que s’exposen d’una 
forma o d’una altra, ja han estat atesos, tractats, discutits, fins i tot votats i 
fins tot, en algun dels casos, en alguna de les institucions que es plantegen 
aquí.  
 
 També li diria en aquest cas a la senyora Portaveu del Grup 
Municipal del PP, que seria bo per a ells -és un consell des de la perspectiva 
nostra de partit- que miressin de coordinar-se en la presentació de les 
propostes que fan aquí i les que fan en altres llocs. I per què dic això? -lligat 
també amb l’oportunisme-, doncs perquè hi ha aspectes d’aquesta moció, -per 
exemple els tres primers punts- que diuen que des d’Alcaldia es faci un 
reconeixement a la ciutadania per la seva col·laboració, i li haig de dir que no 
fa gaires dies, en l’Àrea Metropolitana, dins de l’Entitat de Medi Ambient, es va 
aprovar una Declaració Institucional en la que els 33 municipis de l’Àrea 
Metropolitana, van felicitar i agrair a la ciutadania la seva participació, però 
haig de dir que, a més, es va fer amb el vot en contra del Partit Popular, per 
tant, com deia allò de la qüestió de coordinació, a mi personalment m’és igual, 
com a grup polític també, però potser que per a vostès fora interessant que ho 
tinguessin en compte. 
 
 Després, plantejar qüestions com aquesta de la reprovació del 
Conseller, nosaltres, juntament amb vostès agafats de la mà, el vam intentar 
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reprovar i no ens vàrem sortir, però ho vam fer allà, al lloc on “tocava” que era 
el Parlament de Catalunya, no pas a l’Ajuntament de Cornellà ni el de Corbera 
ni el de Sabadell, per tant, penso que això fa que es quedi fora de context. 
 
 Després, quan es parla del tema de fer propostes puntuals per ara i 
altres de tipus estructural, la mateixa declaració que es va aprovar en l’Entitat 
Metropolitana ja recollia això, i ja dic que en aquest cas els partits que 
conformen el Govern d’allà ho van aprovar i el Partit Popular es va posicionar 
en contra. 
 
 D’altra banda, li agraïm aquesta “picada d’ullets” referent al tema 
del transvasament del Roine, -que com sap és un dels elements que nosaltres 
defensem com a solució estructural no per ara, sinó per d’aquí a uns anys- 
però també li direm una cosa, i és que s’ha de tenir memòria històrica ja que 
d’aquest tema es parla molt en aquest Ple en moltes ocasions, però li 
recordaria que entre l’any 1996 i l’any 2004 van tenir una oportunitat d’or 
precisament per tirar endavant aquest tema, estudiar-ho i executar-ho i  
segurament ara no tindríem problemes estructurals d’aigua però, a més a 
més, li haig de dir que quan es demana que es faci l’estudi, nosaltres ja tenim 
el compromís en el debat d’investidura de l’actual President del Govern de 
l’Estat, per tant, ens donem per satisfets amb això, perquè nosaltres sí que hi 
creiem en els compromisos que puguin tenir els polítics, siguin del grup que 
siguin, envers a nosaltres. 
 
 Per tant, fent resum de les diferents propostes, crec que queda força 
clar el per què nosaltres ens posicionem en contra d’aquesta moció.             
       
  A continuació pren la paraula la Regidora del Grup Municipal 
d'ICV-EPM, senyora Elisa Corral Lozano, per manifestar que, d’entrada tinc un 
problema perquè no sé si la meva intervenció ha de ser de dos minuts o de 
dues hores i ho dic pel caràcter de la moció, per les intervencions, però de 
totes maneres intentaré ser breu. 
 
 La meva companya d’ERC-AM ha manifestat la seva sorpresa i 
nosaltres volem manifestar la nostra confusió, perquè la veritat és que estem 
una mica desorientats pel tema dels criteris pels quals les mocions es puguin 
discutir al Ple. Pensàvem que més o menys ho teníem clar, però ara estem una 
mica despistats, tot i que en un Ple de no fa gaire l’Alcalde va dir –si no 
recordo malament- que això no era el Parlament. 
 
 Intervé en aquest moment el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per recordar-li que, estem parlant de la moció de la sequera. La 
senyora Elisa Corral li diu que sí, però és que jo. El senyor Alcalde reprèn la 
paraula per dir que, si vas per aquí doncs passem a una altra intervenció i ja 
està, parles de la moció, tens alguna cosa a dir de la moció?.  
 
 La senyora Elisa Corral respon que, bé, tenia entès que això no era 
el Parlament, i resulta que la nostra companya del PP, ha estat més agosarada 
que els seus companys del Parlament, que van retirar tots els punts de la 
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moció que van presentar en el Parlament, a excepció del punt tres, ella, el seu 
grup, aquí en el Ple de l’Ajuntament, s’atreveix a plantejar-ho tot. De les coses 
que ha comentat la senyora Isabel Espinosa, tindria moltes coses a dir. És 
lògic que una desalinitzadora no estigui en funcionament, sobretot perquè és 
el que té quan s’estan construint les coses, que no poden funcionar encara. 
 
 Pel que fa a la transparència de com s’ha portat el tema, li vull fer 
saber que existeix un Comitè de Sequera que està creat des del moment que es 
va engegar el Decret de sequera, en el qual participa també la Federació de 
Municipis i l’Associació Catalana de Municipis, i que existeix una pàgina web 
on es dóna pràcticament informació diària, que s’ha creat la Mesa Nacional 
per fer el seguiment de la sequera. També podria comentar-li que, malgrat tot 
el que ha comentat, estem pagant l’aigua més barata de tota Europa, sí, sí, els 
nostres preus, el que estan pagant els ciutadans per l’aigua són dels més 
baixos de tota Europa, mira, et lliuro això de la moció subsegüent que va 
presentar el teu company al Parlament. 
 
 Podria comentar-li el nivell d’inversions que s’han fet, les actuacions 
estructurals, les actuacions que s’han fet en el moment d’emergència. És clar 
també -com ha dit la companya d’ERC-AM- que una situació d’emergència 
requereix mesures d’emergència i és en aquest sentit en el que ens estem 
movent en el Govern. 
 
 Tot el que planteja a l’últim punt de la seva moció són precisament  
les actuacions que s’estan portant a terme, podria dir-li el nivell d’inversions, 
s’han avançat actuacions estructurals com són l’ampliació de la 
desalinitzadora de la Tordera, les mesures pal·liatives a la portada d’aigua en 
vaixells, la recuperació de pous, la intensificació d’aqüífers, l’abastament al 
Solsonès, Baix Empordà, etc. -si vols et regalo tot això-. 
 
 Per acabar diria que la responsabilitat del Govern de Catalunya és 
la d’assegurar l’abastament urbà, no perquè ho demani el PP, sinó perquè, 
entre d’altres coses, ho diu la Llei d’Aigües, estem obligats a garantir 
l’abastament, que és el que normalment al carrer es diu l’aigua de boca. Per 
aquest motiu rebutgem la moció.            
 
 Tot seguit intervé el Portaveu del Grup Municipal del PSC-PM, 
senyor Antonio Martínez Flor, per manifestar que, nosaltres votarem en 
contra, i seré més breu que la companya anterior.  
 
 Primer, tenint en compte que aquest Ajuntament dins l’Àrea 
Metropolitana ja ha agraït als ciutadans tot l’esforç que estan fent de civisme –
es nota perquè ha baixat bastant el consum de l’aigua-. Després perquè 
nosaltres no som competents per a recusar a ningú ja que és el Parlament de 
Catalunya qui ho ha de fer i més per un tema que no és competència nostra, 
sinó que és un tema de política a tota Catalunya, i després perquè pensem que 
la Generalitat i l’Entitat Metropolitana ja estan treballant per posar en marxa 
totes les mesures necessàries perquè Cornellà, els ciutadans/es no s’hi quedin 
sense aigua, dintre cada un de les seves competències. 
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 Novament pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal del PP, 
senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, per manifestar que, responent a tot el 
que ha dit la representant d’ERC-AM, el Ple sí és competent per debatre el 
rebut de l’aigua que és el resultat final d’aquesta moció, els rebuts d’aigua que 
estan pagant la ciutadania, el tall del fluix de l’aigua que baixa menys 
quantitat d’aigua, i les multes que estan caient i altres coses que explicaria, el 
tema de les plantes, la crisi que estan patint els comerciants de les plantes a 
compte d’això. Ja sabem que ho estan fent tot des de fa quatre anys -sembla 
ser- però no han evitat el tall d’aigües i el nivell en que hi estem, per tant, 
“obras son amores”. A mi em pot dir que ha invertit i tinc totes les inversions –
això referent a la representant d’ICV-EPM- tinc tota la documentació, o sigui 
que res del que em digui, però és clar! es queda amb documentació, també la 
Ministra Narvona va fer una previsió de despeses que no sé on ha d’estar 
perquè a “los resultados me remito”. 
 
 Intervé en aquest moment senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, 
per manifestar que, entenc que el debat s’està elevant, però crec que valdria la 
pena aterrar.  
 
 La senyora Espinosa li diu que ja estem aterrats, només contestar 
al que s’ha dit. Jo no sabia que s’havia de demanar permís per presentar les 
mocions als grups de l’esquerra i l’oposició d’aquest plenari. Hi ha comentaris 
que ja diuen per sí del què ho diu. Escolti! Vosté presenti totes les mocions 
que vulgui –no és per tu Elisa, és pel que m’ha dit abans la representant 
d’ERC-AM- que el Parit Popular no dirà mai que no les presenti, faltaria més!, 
però és que el sentit d’intervencionisme no va amb el Parit Popular. 
 
    
     De nou pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal d’ERC-AM, 
senyora Iolanda Llambrich i Serrano, per manifestar que, sense entrar en 
detalls i per qui em vulgui entendre, diré que fer demagògia és molt fàcil, però 
també depèn d’on es faci és summament irresponsable. 
 
 Finalment intervé el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, per 
manifestar que, només aclarir dues coses. La primera, la Junta de Portaveus 
és qui accepta les mocions i en l’última instància és l’Alcalde, i jo vaig acceptar 
aquesta moció perquè parla de Cornellà, evidentment, la reprovació no parla 
de Cornellà. 
 
 També diré una altra cosa, per a mi, el Conseller Francesc Baltasar 
no és d’Iniciativa per Catalunya, per a mi, el Conseller Francesc Baltasar 
defensa els interessos de Catalunya, això que quedi clar. Aquesta és la gran 
bandera i la gran oportunitat que han aprofitat en un debat que sempre és 
complicat, i jo ja li he manifestat al Conseller en persona -i aquest matí he 
tingut una altra vegada l’oportunitat de parlar amb ell- que totes les decisions 
que s’han anat prenent, algunes com sempre decidides com a fruit de molts 
estudis, i després has de prendre una decisió política, però crec que no és 
patrimoni de ningú, el Conseller és patrimoni del Govern de Catalunya i de 



62 

Catalunya i penso que ha defensat –des del meu punt de vista- de forma 
correcta els interessos que tocava respecte a un assumpte tan complicat. 
L’altre dia, -com s’ha comentat aquí-, a l’Entitat Metropolitana de Medi 
Ambient es van dir dues coses per a mi essencials i que van aconseguir el 
concurs del consens de totes les forces polítiques menys del Patit Popular, la 
importància de les aliances dels territoris, perquè les conques internes no tan 
sols són d’aigua, són de moltes més coses. Les conques internes d’un país que 
vol ser fort, són tant de la seva economia, de la seva mobilitat, de la seva 
energia i, per tant, hem de donar, com a país, una resposta forta, no de 
discussió algunes vegades  estèril, i per això vam aprovar parlant d’esforços 
que fan els territoris i de la necessitat de contribuir en aquesta aliança, 
parlant de què hi ha més conques internes que no tan sols reflecteixen els 
temes de l’aigua.  
 
 Després, evidentment, les persones que patirem aquestes 
conseqüències són més enllà dels 33 municipis, perquè també estan dintre de 
l’àmbit Ter-Llobregat, i el que ningú pot negar és que la gent tingui aigua quan 
hi ha aigua, per tant, crec que això està clar.  
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és rebutjada per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Vots en contra: 
 
Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor 
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel 
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía,  Sergio 
Fernández Mesa, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez 
Flor, Aurora Mendo Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado 
Cascajosa, Montserrat Pérez Lancho i Joana Piñero Romera. 
 
Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor/a Arnau Funes Romero i Elisa Corral 
Lozano. 
 
Grup Municipal de CiU , senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano. 
 
 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza. 
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Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PP, senyors/a Mª Isabel Espinosa Fernández, Darío 
Castro González i José Miguel de Yzaguirre Morer. 
 
 
 
 
 2.- Moció del Grup Polític Municipal d’ICV-EPM, sobre el futur 
de Can Bagaria. 
 
 MOCIÓ 
 
 “Atès que l’estratègia prioritària de les polítiques culturals hauria de 
ser la democratització de la cultura, fomentant la creativitat i la diversitat i 
creant nous espais de llibertat, públics i equipats amb les noves tecnologies, i 
també recuperant els signes d’identitat i patrimonials. 
 
 Atès que des de l’Ajuntament cal apostar pel foment d’una cultura 
que no vagi lligada tan sols a l’espectacle, la diversió i l’entreteniment. 
 
 Considerant que la cultura és coneixement, cohesió, reflexió, diàleg, 
debat, risc i innovació i que, avui en dia, en les polítiques públiques locals, la 
cultura ha d’ocupar un espai clau de centralitat. 
 
 I a més, que és necessari fomentar una cultura popular que ens 
ajudi a entendre la vida de forma humana, solidària i integradora. 
 
 Atès que l’edifici de l’antiga fàbrica de Can Bagaria, que forma part 
del “Catàleg de protecció del patrimoni arquitectònic” de la ciutat, ha passat a 
ser pràcticament de propietat municipal. 
 
 Atesa la ubicació d’aquest edifici, en la zona alta de la ciutat entre 
els barris Gavarra i Pedró, amb una població conjunta de més de 30.000 
habitants, i donat que en aquesta zona s’estan desenvolupant plans 
d’habitatges nous en tota la frontissa de la carretera d’Esplugues. 
 
 Atès que l’edifici està en bones condicions, tot i que cal una 
rehabilitació que s’hauria de fer segons l’assignació d’usos que es considerin 
més convenients, sense perdre el seu valor arquitectònic i patrimonial. 
 
 Per tot això, el Grup Municipal d’ICV-EPM proposa a l’Ajuntament 
en Ple l’adopció dels següents  
 

ACORDS 
 
 Primer.- Crear una comissió interdepartamental (cultura-
patrimoni-urbanisme) i mixta, amb la participació de tècnics propis de 
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l’Ajuntament, experts externs en aquests temes i representants de la 
ciutadania, per tal d’elaborar un projecte de continguts i objectius, que 
defineixi els diversos espais (i el tipus de rehabilitació dels mateixos) en funció 
dels diversos projectes culturals, amb l’objectiu de convertir Can Bagaria en 
un centre de producció i distribució cultural de Cornellà i la seva àrea 
d’influència. 
 
 Segon.- Demanar, també alhora, suport econòmic i assessorament 
tècnic als departaments corresponents de la Diputació de Barcelona i de la 
Generalitat de Catalunya.” 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del Portaveu del Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor  Arnau 
Funes Romero, es fa una explicació de la moció, manifestant que, és un tema 
més local però suficientment interessant. 
 
 Nosaltres presentem aquesta moció arran de diferents propostes 
que hem anat recollint en el procés de construcció del programa electoral i 
entenem que era de rebut que presentéssim una moció -lògicament no 
tancada a la nostra proposta del programa sinó el màxim d’oberta possible- 
perquè pogués ser, com a mínim, debatuda per les diferents forces i situada.  
 
 Bàsicament el que nosaltres entenem és que a Can Bagaria hauríem 
d’intentar trobar una oportunitat de consens, trobar una utilització que tingui 
el màxim de consens polític, ciutadà, social, etc., per tant, em semblava que 
podria ser interessant i en aquesta línia plantejàvem que a Can Bagaria 
poguéssim  pensar en la possibilitat d’ubicar –nosaltres li hem donat aquest 
títol però segurament podríem trobar-li una altra definició- un centre de 
promoció cultural, un centre de desenvolupament cultural, pensat amb una 
idea de fer, de situar un pol de producció cultural, de dinamització cultural, de 
proximitat cultural, entenent “cultural”, no com un exercici de les elits, sí com 
un exercici de les classes populars, de la gent treballadora, de la gent de 
Cornellà en definitiva que és el que som la majoria, on poder situar una 
alternativa d’aquest estil.  
 
 En aquesta línia, nosaltres -l’únic acord que es planteja, perquè el 
segon és més genèric, és més evident-, entenem que la situació econòmica del 
municipi és la que és però, en tot cas, sí que creiem que valdria la pena que 
comencéssim a donar passes amb l’idea de generar un primer debat, una 
primera recollida de idees, un primer treball en participació -amb la 
participació de diferents agents- en la línia del que hem anat proposant en 
altres activitats, en altres exercicis, per veure quines possibilitats, quines 
propostes té l’Equip de Govern sobre la taula, com aquestes propostes poden 
anar entrant en debat amb les entitats, amb la gent ciutadana i, per tant, el 
plantejament principal és la prioritat de crear una  comissió que pot ser 
interdisciplinar, pot ser interassociativa, pot ser l’estil que l’Equip de Govern 
decideixi, però una mica una comissió que pugui generar aquest consens que 
nosaltres reclamem en relació a Can Bagaria. 
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 Nosaltres creiem que Cornellà té un dèficit important que altres 
municipis no el tenen tant, però Cornellà, per les seves dimensions i pels pocs 
espais públics que té, creiem que ha de ser molt curosa amb les decisions que 
pren en relació amb el territori com amb els equipaments com els espais 
públics i, per tant, ha de ser el màxim de curosa perquè una intervenció 
territorial, urbanística  sobre un bé patrimonial o sobre un equipament té 
poca marxa enrera i, per tant, nosaltres suscitem aquesta idea d’intentar 
trobar el màxim de profit a Can Bagaria, que nosaltres ho hem situat en què 
podria ser un bon espai per a un centre de producció cultural, que pogués ser 
dinamitzador i en aquesta idea hem treballat i aquest és l’acord que us 
plantegem.    
 
            A continuació intervé la Portaveu del Grup Municipal d’EUiA, 
senyora Enriqueta Pardo Lanuza, per manifestar que, coincidim amb la 
filosofia de què la cultura també és coneixement, reflexió, debat, etc. i que 
necessitem més equipaments culturals, però no crec que sigui a través d’una 
moció el mecanisme per debatre una proposta, ja que hi ha altres instàncies 
com són la Comissió de Política de Ciutadania o el Consell de Cultura per 
poder parlar, per poder començar a debatre, per pensar què significa crear un 
equipament, què diners s’han de situar, etc, i, per tant, el meu vot serà en 
contra. 
  
 Acte seguit pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal d’ERC-
AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano, per manifestar que, el nostre vot 
serà a favor perquè, a més, també era un dels punts importants en el nostre 
programa i cal ser coherents.  
 
 En el nostre programa  dèiem que Cornellà pot ser i ha de ser un 
referent cultural i perquè no també a nivell comarcal i nacional. Parlàvem de 
rehabilitar Can Bagaria i això pot ser a través d’una moció, pot ser a través del 
Consell, pot ser a través de l’eina que faci falta, però el que sí caldria és que 
fos de manera participativa, on tothom pogués aportar idees -perquè tots 
tenim idees-.  
 
 És un espai que per la seva ubicació geogràfica al barri del Pedró 
respondria a la necessitat d’aquell barri de poder disposar d’un centre on la 
cultura -i no només la cultura com a consum de cultura sinó com a creació de 
cultura- fos el seu interès principal, i creiem -no repetiré tot el que ha dit 
l’Arnau, el Portaveu d’ICV-EPM, perquè estic completament d’acord- que és un 
bon inici per poder començar a debatre sobre aquest tema. 
 
 Seguidament intervé el Portaveu del Grup Municipal de CiU, senyor 
Nèstor Artís i Villena, per manifestar que, li consta que el Govern Municipal ja 
està treballant per tirar endavant aquest projecte. En principi, canviant la 
qualificació urbanística que és industrial en aquests moments. Existeix 
col·laboració entre Cultura, Patrimoni i Urbanisme per mirar de tirar endavant 
el projecte que més interessi a la ciutat. Des del Govern Municipal ja s’està 
treballant i, per aquest motiu, nosaltres votarem en contra. 
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 A continuació pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal del 
PP, senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, per manifestar que, nosaltres ens 
abstindrem. Crec que el lloc idoni per discutir hauria de ser primer en les 
Comissions Informatives i -com ha dit Mª José Pardo- en els diferents Consells 
que els hi correspon. Crec que la ciutadania té participació en aquesta ciutat a 
través dels Consells per escoltar les seves reflexions i l’últim lloc on s’ha de 
debatre hauria de ser en el Ple. Jo pregaria a l’Equip de Govern informació 
sobre qualsevol projecte, no quan estigui acabat sinó al principi, del destí que 
se li doni a Can Bagaria i que els diferents grups polítics puguem expressar la 
nostra opinió, i el que he dit, a través dels consells, la participació ciutadana 
ja està garantida. 
 
 Acte seguit intervé el Portaveu del Grup Municipal del PSC-PM, 
senyor Antonio Martínez Flor, per manifestar que, el Govern Municipal ja ha 
començat a fer una cosa que era complicada. Primer, és comprar la fàbrica, 
després complir el compromís que va tenir quan es va fer el Patrimoni de 
convertir una zona industrial en zona d’equipaments. Per un altre costat, el 
Govern Municipal -del qual la gent d’Iniciativa es va excloure voluntàriament- 
ja està estudiant el tipus d’equipament més idoni per instal·lar a Can Bagaria, 
tenint en compte que tenim temps, ja que vam començar fa poc, en el Ple 
passat es va aprovar el 125, per tant, faltarà un any i una mica més per poder 
canviar la qualificació d’aquest industrial a equipament. 
 
 Pensem que allò que diu la moció de parlar amb les entitats, amb la 
Diputació, doncs, a aquest Govern Municipal i a aquesta ciutat no li fa falta 
l’assessorament extern, ni de la Diputació ni de la Generalitat, per decidir quin 
tipus d’equipament ha d’anar a Can Bagaria, perquè en aquestes coses ja ens 
maneguem sols i ja sabem decidir. També dir que el Govern Municipal, quan 
tingui una proposta més enllestida, ja la parlarà en la Comissió Informativa 
corresponent,  per tant, votarem en contra.  
  
 Novament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal d'ICV-
EPM, senyor  Arnau Funes Romero, per manifestar que, cap dels quatre que 
heu intervingut no donant suport, heu clarificat per què no doneu suport, 
penso que tot el que heu dit ho diu l’acord que plantejo, però, en definitiva, 
crec que la manera que té un grup de l’oposició de plantejar un acord al 
Govern, lògicament i únicament, és plantejar-ho en una moció al Ple. Em 
sembla que és evident que és la nostra possibilitat de situar un tema a debat 
en el Ple Municipal, és presentar-ho a través d’una moció. És una moció que 
hem tingut cura del contingut perquè ningú se sentís ferit i bàsicament el que 
plantejàvem era això, que generés un espai de treball. 
 
 Fa un parell de plens vaig presentar una moció sobre la Festa Major 
plantejant la possibilitat de modificar i de promocionar-la, i em vau dir que tot 
estava bé, que tot funcionava bé, i resulta que ens trobem que la Festa Major 
és sensiblement diferent aquest any a la de l’anterior. En tot cas, és la 
capacitat que té la Regidoria de Cultura i l’Equip de Govern de decidir què fan, 
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però a mi em sembla que el que plantegem nosaltres era un espai on poder 
treballar.  
 
 No sé a quines Comissions Informatives de l’Àrea de Polítiques de 
Ciutadania hi van els meus companys del Ple, però em sembla que, de 
moment, no és un espai on podem generar més debats, perquè bàsicament és 
seguir l’Ordre del Dia, les informacions que la Tinent d’Alcalde ens pot portar 
en aquell moment i anem generant en funció de situacions conjunturals. De 
moment no és un espai on puguem abordar un debat molt més definitiu, més 
estructural, més de ciutat, com és, què passa amb un equipament com 
aquest?. Jo vaig a aquesta Comissió Informativa i no em sembla que es donin 
les condicions per poder tractar aquest tipus de debats, ara bé, si creieu que 
és l’espai on ho hem de fer, doncs ho farem, tant en el Consell de Cultura com 
en la Comissió Informativa, però penso que, avui per avui, les condicions de 
les comissions no són com per fer això. Per tant, en definitiva, em sap greu 
però em sembla que la nostra proposta era molt de consens i no entenc per 
què no se'ns dóna suport. 
 
 En tot cas, insisteixo, creiem que és un equipament important per a 
la ciutat, és una qüestió estratègica en la ciutat i creiem que s’ha de comptar 
amb el màxim de debat. Lògicament és l’Equip de Govern qui ha de tirar 
endavant, però ni sobra l’opinió de l’oposició, ni sobra l’opinió del nostre Grup, 
ni sobra l’opinió, les idees, les informacions, els criteris que ens puguin 
aportar altra gent de fora de Cornellà, altra gent que tingui experiències 
similars. Crec que a Cornellà no sobra matèria gris, per tant, no està de més 
tenir la possibilitat de posar-la tota en el mateix sentit. 
 
 Finalment intervé el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, per 
manifestar que, els ritmes sempre els marquen les majories, això és així. Jo 
respecto molt que l’oposició faci les seves propostes, faltaria més!, no seré jo 
qui digui que no, però les accions, les concrecions d’aquestes accions tenen 
unes conseqüències que es tradueixen en pressupostos, en propostes, en 
diners, en una sèrie de conseqüències que cal estudiar i té el seu ritme.  
 
 Nosaltres no teníem previst en el programa electoral que 
compraríem Can Bagaria, però al cap d’un any de treure el càrrec, vam 
comprar. A més és un compromís que vaig prendre quan es va celebrar el desè 
aniversari de l’Avenç. No vaig dir en aquell moment què es faria a Can Bagaria, 
vaig dir que donaríem un pas més important. Ho tenim, és nostre, és més 
important tenir alguna cosa -perquè aleshores el que puguis decidir és sobre 
tu mateix i, per tant, ningú té interfència- que no pas com en la situació que 
estàvem fa dos anys que allò no era nostre i, per tant, no hi podíem intervenir.  
 
 Probablement estarem d’acord però, en tot cas, el ritme ho marca 
qui té la visió més de conjunt, perquè no està la ciutat per donar-li festes i que 
després, al dia següent haguem de tallar l’aixeta per no tenir més diners per 
tirar endavant algunes coses, per tant, les coses s’han de veure de forma més 
àmplia i per això ho plantegem.  
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 Després, es pot fer tota la demagògia que es vulgui però sobre el 
tema de Can Bagaria -ja ho ha comentat l’Antonio Martínez- hi ha una línia, 
per tant, després cadascú pot dir el que vulgui, a l’igual que amb el tema de la 
Festa Major, que no va ser literalment el que se li va respondre. Per tant, en 
les mocions cadascú pot dir: escolti, jo crec que és això, que s’ha de fer això, 
faltava més!, però algunes vegades hi ha propostes concretes que no faciliten 
el consens, ja que el consens és quan un fa quelcom ampli, perquè quan un fa 
una proposta molt concreta, és una contradicció fer una proposta i demanar el 
consens, és una imprudència.     
         
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és rebutjada per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Vots en contra: 
 
Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor 
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel 
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía,  Sergio 
Fernández Mesa, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez 
Flor, Aurora Mendo Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado 
Cascajosa, Montserrat Pérez Lancho i Joana Piñero Romera. 
 
Grup Municipal de CiU , senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez. 
 
Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal del PP, senyors/a Mª Isabel Espinosa Fernández, Darío 
Castro González i José Miguel de Yzaguirre Morer. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor/a Arnau Funes Romero i Elisa Corral 
Lozano. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano. 
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 3.- Moció del Grup Polític Municipal d’ERC-AM, sobre mesures 
per l’estalvi d’aigua. 
 
 
 En primer lloc pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal 
d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano, per indicar que s’han 
introduït vàries esmenes a la moció inicial presentada, la qual  queda 
redactada com segueix:  
 
 
 
 MOCIÓ 
 
 “Atès que la greu situació de sequera que travessa Catalunya en els 
darrers mesos ha portat a l’activació d’un seguit de mesures adreçades a 
garantir el subministrament d’aigua potable i a fomentar l’estalvi en el seu ús. 
Des de l’Ajuntament de Cornellà ja s’han implementat algunes d’aquestes 
mesures i de la mateixa manera s’han ofert consells a la ciutadania destinats 
a l’estalvi i a evitar el malbaratament d’un recurs escàs com l’aigua. 
 
 Atès que tal i com explica Narcís Prat, catedràtic d’ecologia de la 
Universitat de Barcelona i director de l’informe Ecobil, I és necessari millorar 
la depuració a l’àrea metropolitana de Barcelona i garantir uns cabals mínims 
controlant l’activitat de les minicentrals. A més a més, segons aquest estudi la 
instal·lació de dipòsits pluvials a totes les cases incrementaria la qualitat de 
l’aigua i “ens ajudaria en èpoques de sequera”. Narcís Prat ha volgut remarcar 
la importància d’incrementar el nombre de dipòsits pluvials a les ciutats, a 
més ha subratllat que s’ha d’evitar que els col·lectors es desbordin i 
arrosseguin residus no depurats cap als rius. 
 
 Atès que disposem de mesures destinades a l’estalvi d’aigua que 
encara no han estat adoptades en els edificis municipals. 
 
 El Grup Municipal d’Esquerra-AM proposa al Ple de l’Ajuntament de 
Cornellà de Llobregat els següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Continuar la instal·lació dels diferents sistemes d’estalvi 
d’aigua a tots els edificis municipals estudiant la possible col·locació dels que 
es citen a continuació: 
 

1. Estudiar la possibilitat de regulació de pressió de l’aigua de manera 
que es pugui garantir una sortida d’aigua potable amb una pressió 
màxima de 2 quilograms i mig per centímetre quadrat (2,5 Kg/cm2) 
durant tots els mesos de l’any. 
 

2. Instal·lació de mecanismes economitzadors d’aigua o similars i/o 
mecanismes reductors de cabal per a aixetes i per a les dutxes. 
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 Pel que fa a les aixetes d’ús públic disposar de temporitzadors o 
qualsevol altre mecanisme similar de tancament automàtic que dosifiqui el 
consum d’aigua limitant les descàrregues a un litre (1 l) d’aigua. 
 

3. Estudiar la utilització de l’aigua de pluja recuperada en aquelles 
noves edificacions i construccions (tan de caràcter públic com 
privat) que incloguin el manteniment d’espais no pavimentats 
susceptibles de ser regats de superfície superior als 1.000 m2. 
L’aigua de pluja en aquests casos s’ha de captar mitjançant una 
instal·lació que garanteixi el seu emmagatzematge i consegüent ús 
en les millors condicions fitosanitàries sense tractament químic. 
 

4. Instal·lació de cisternes als lavabos amb un volum de descàrrega 
màxima de sis litres (6 l) i han de permetre la possibilitat d’aturar la 
descàrrega o d’un doble sistema de descàrrega. A les cisternes dels 
vàters de lavabos d’ús públic cal fixar un rètol indicatiu que informi: 

 
• que disposen d’un mecanisme que permet aturar la descàrrega o 

d’un sistema de doble descàrrega. 
• del funcionament del sistema d’estalvi d’aigua de què disposin. 
• Si les cisternes dels vàters empren un sistema d’aigües grises per 

a reomplir-se, caldrà indicar-ho convenientment mitjançant rètol 
indicatiu. 

 
 
 Segon.- Estudiar un canvi a les ordenances municipals de 
construcció que possibiliti la col·locació als edificis privats de nova construcció 
d’aquests i altres sistemes d’estalvi d’aigua (com per exemple un sistema de 
reutilització d’aigües grises quan es prevegi un volum de consum anual 
d’aigua destinada a dutxes i banyeres superior a 400 m3. Aquest sistema està 
destinat exclusivament a reutilitzar l’aigua de dutxes i banyeres amb l’objectiu 
de reomplir les cisternes dels vàters).  
 

(*) Per als sistemes d’aprofitament d’aigua caldrà aplicar el que 
s’estableix a les Normes Urbanístiques i a les Ordenances 
Metropolitanes d’edificació per tal d’impedir la desfiguració de la 
perspectiva del paisatge o trencament de l’harmonia paisatgística o 
arquitectònica, i també a la preservació i protecció dels edificis, 
conjunts, entorns i paisatges inclosos als corresponents catàlegs o 
plans urbanístics de protecció del patrimoni.” 

 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part de la Portaveu del Grup Municipal d’ERC-AM, senyora 
Iolanda Llambrich i Serrano, es fa una explicació de la moció, manifestant 
que, no faré una lectura de l’exposició de motius. He fet arribar la moció als 
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diferents portaveus i em sembla que ja està suficientment llegida i 
contrastada.  
 
 Si que voldria començar la defensa d’aquesta moció llegint 
precisament un punt de la Declaració Institucional sobre l’abastament de 
l’aigua presa a l’Àrea Metropolitana de la qual s’ha parlat. Hi ha un punt, el 
punt número 6, on es diu “els ajuntaments metropolitans estem convençuts 
que la manera més efectiva d’aconseguir solucions reals i eficaços contra 
l’actual situació d’emergència, és una actuació concertada de totes les 
administracions i de les empreses operadores defugint de partidismes i 
cercant el màxim consens sense que això impliqui retards innecessaris”.  
 
 És amb aquest esperit que es presenta aquesta moció, cercant el 
màxim consens. És per això que es parla -també agraint l’actuació de la 
ciutadania que ha fet reduir aquests consums d’aigua, especialment a 
Cornellà- de continuar la instal·lació de diferents sistemes d’estalvi d’aigua a 
tots els edificis municipals, -que ja s’ha iniciat, però la qual cal completar- 
estudiant la possible col·locació de les mesures que s’expliquen en aquesta 
moció. Algunes mesures ja són  aplicables, altres que caldrà estudiar i altres 
que impliquen un possible canvi d’ordenances de construcció i que, per tant, 
s’estudiarà la seva viabilitat però, en tot cas, que cerquen aquest agraïment i 
aquest complement amb una tasca que ja està fent la ciutadania de “motu 
propi” que és intentar portar a terme aquest estalvi d’aigua i aquesta gestió 
eficaç de l’aigua. 
 
 A continuació intervé la Portaveu del Grup Municipal d’EUiA, 
senyora Enriqueta Pardo Lanuza, per manifestar que, votarem a favor de la 
moció perquè pensem que és compartir-hi i fer-nos també responsables de la 
campanya, de la necessitat de ser prudents i rigorosos en l’ús de l’aigua. 
Creiem que és important que l’Ajuntament posi totes les mesures ja que en 
molts departaments encara estem molt lluny de ser responsables amb l’ús de 
l’aigua, per tant, votarem a favor. 
 
 Acte seguit pren la paraula el senyor Francesc Molina Núñez, 
Regidor del Grup Municipal de CiU, per manifestar que, després de veure 
l’última proposta de la moció, la qual s’adequa molt a la línia de treball que té 
el Govern Municipal i que, per tant, el que fa és accentuar algunes coses,  
inclou algunes propostes que potser no estaven recollides per escrit però de les 
que també s’ha estat parlant en algun moment o altre, en algun o altre 
departament i que, a més, el que fa és reforçar la feina que s’està fent, doncs 
que més que dir que donem suport. 
 
 Seguidament intervé la Regidora del Grup Municipal d'ICV-EPM, 
senyora Elisa Corral Lozano, per manifestar que, també donarem suport a 
aquesta moció ja que estem radicalment d’acord amb l’esperit. Potser hi ha 
alguna cosa que nosaltres la posaríem diferent però, a més a més, les actes 
d’altres plens anteriors també donen compte de què això ho hem demanat en 
altres mocions, per tant, votarem a favor. 
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 A continuació pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal del 
PP, senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, per manifestar que, reconeixem 
que les mesures d’estalvi són les adequades, i ens abstenim perquè des del 
nostre punt de vista, part de l’estalvi sempre hi cau la responsabilitat d’una 
gestió dolenta, i la responsabilitat dels fets recau sobre la ciutadania a l’hora 
d’estalviar. Està bé que l’Ajuntament doni exemple -d’acord totalment- però 
per a nosaltres falten mesures, que no sigui només estalviar l’aigua sinó 
remeiar la sequera que està provocant la manca d’aigua, per tant, ens 
abstindrem. 
 
 Tot seguit intervé el senyor Jordi Parayre Soguero, Regidor del Grup 
Municipal del PSC-PM, per manifestar que, cal valorar positivament que 
aquest Consistori mostri interès entorn a l’objectiu general d’estalvi d’aigua i 
compromisos concrets. Crec que aquesta moció és oportuna i concreta i, per 
tant, des del Grup Socialista també l’entomem positivament.  
 
 Tal com deia la Portaveu d’ERC-AM, hi ha mesures que ja s’han 
implementant però que cal completar, cal augmentar. La instal·lació de 
temporitzadors, airejadors, pluxòmetres en les cisternes dels WC de diferents 
equipaments, altres que, en algun cas, hem implementat recentment com és 
per exemple, posar reguladors de la pressió de l’aigua. Això ha de ser cas per 
cas, no és el mateix en la part de la ciutat que té les cotes més altes com el 
barri Riera o Centre. En la instal·lació de l’Estadi Municipal de Rugbi i 
Atletisme es va posar un regulador i, per exemple, l’altre dia el Regidor de 
Joventut i jo quan visitàvem l’Esplai Vol i Vol, ens deien que quan els nens 
accionen els temporitzadors a vegades l’aigua surt tant forta que no només es 
renten les mans sinó alguna cosa més. És un lloc on vam veure clarament que 
un regulador era interessant. 
 
 Un altre aspecte important és el de la utilització d’aigües grises. 
Això és complicat instal·lar-ho en edificis ja existents. És possible -està 
constatat tècnicament- posar-ho en edificis nous i crec que ho hem de fer, té 
un cost una mica superior però totalment assumible. Pel que respecta a 
mesures que afectin a privats, vol dir modificar unes ordenances i moltes 
vegades anar en contra o variar el que diu el Codi Tècnic d’Edificació i, per 
tant, això cal estudiar-ho amb deteniment. 
 
  Seguidament pren novament la paraula la Portaveu del Grup 
Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano, per manifestar 
que, lamento haver enviat còpia a tots els portaveus excepte a l’Alcalde. Jo 
donava per fet que ja tenia còpia de les modificacions. Ho tindré en compte per 
properes ocasions, en les que espero poder negociar. 
 
 També volia fer un comentari en el sentit del vot del Partit Popular. 
Evidentment són sobirans per poder expressar el sentit de volt que considerin 
necessari però, realment, en el tema de la sequera, si no és amb propostes i 
mesures d’estalvi, generar aigua lamentablement no es pot fer. Si té alguna 
altra alternativa per pal·liar la sequera que no sigui amb mesures d’estalvi 
doncs que m’ho digui, que si cal fer la dansa de la pluja -si ha de ser efectiva- 
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jo m’hi apunto, i que no es prengui amb acritud aquest comentari, ho faig 
només per donar un toc d’ironia en el fet de què s’abstinguin quan han estat 
parlant de mesures d’estalvi en tot moment.   
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal del PP, senyors/a Mª Isabel Espinosa Fernández, Darío 
Castro González i José Miguel de Yzaguirre Morer. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor 
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel 
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía,  Sergio 
Fernández Mesa, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez 
Flor, Aurora Mendo Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado 
Cascajosa, Montserrat Pérez Lancho i Joana Piñero Romera. 
 
Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor/a Arnau Funes Romero i Elisa Corral 
Lozano. 
 
Grup Municipal de CiU , senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano. 
 
 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
 
 
 
 
 4.- Precs i preguntes. 

 
 En primer lloc pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que el Grup Municipal d’ERC-AM ha presentat una 
pregunta per escrit, que diu el següent: 
 

“Tenint en compte la política municipal envers la construcció 
d’habitatge protegit i de preu concertat com a resposta a la dificultat 
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per accedir a una vivenda, el nostre grup municipal formula la 
següent qüestió: 
 
Quants dels afortunats en el sorteig d’habitatges corresponents al 
sorteig efectuat el dia 3 d’octubre de 2007 (promocions Destraleta 2 
i 3, carretera d’Esplugues i Línia Elèctrica) han renunciat a la 
vivenda?.” 

 
 
 La present pregunta ha estat contestada per escrit pel Regidor 
Delegat de l’Àrea d’Acció Territorial i Habitatge, senyor Antonio Martínez Flor, 
on diu el següent: 
 
 

“PROMOCIÓ DESTRALETA – 1 (45 habitatges – abril 2005) 
 
Renúncies presentades (habitatges protegits): 
 
- Grup 1 (26 habitatges): 11 renúncies 
- Grup 3 (8 habitatges): 4 renúncies 
- Grup 2 (2 habitatges adaptats): 14 renúncies 
 
Total habitatges protegits: 36 
Total renúncies presentades: 29 
 
Als habitatges de preu lliure no hi va haver renúncies. 
 
Preus de la promoció (segons Plecs de Clàusules): 
 
- Habitatges protegits: Preu a 25/04/05: 1.632 euros/m2 
- Habitatges lliures: 2.500 euros/m2 
- Plaça d’aparcament vinculada a habitatge protegit: 979,20   
    euros/m2 
- Plaça d’aparcament lliure estàndar: 11.970 euros 
- Trasters: 979,20 euros/m2 
 
PROMOCIONS 2007  
(Destraleta-2, Destraleta-3, Ctra. d’Esplugues, Av. Línia Elèctrica) 
 
217 habitatges protegits 
49 renúncies 
 
Motius:  
- 28,5% per no adaptar-se als gustos del comprador (mida,  
    disseny, zona) 
- 12,0% per error a l’hora de realitzar la sol·licitud (no era el que  
    volien sol·licitar) 
- 30,5% no presentats el dia de l’adjudicació (motiu desconegut) 
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- 20,5% econòmics 
- 8,5% altres 
 
 
36 habitatge preu lliure 1r accés 
16 renúncies 
 
Motius:  
- 50 % per no adaptar-se als gustos del comprador (mida, disseny,  
    zona) 
- 50 % econòmics (dificultats a l’hora d’aconseguir el finançament  

                    per a l’entrada) 
 
12 habitatges preu lliure (dúplex) 
12 renúncies (en procés d’adjudicació) 
 
Motius renúncia: Econòmics 
 
Preus de la promoció (segons Plecs de Clàusules): 
 
- Habitatges protegits (règim general): Preu a 31/01/07: 1.863,68  
     euros/m2 
- Habitatges protegits (preu concertat): Preu a 31/01/07: 2.293,20  
    euros/m2 
- Habitatges lliures primer accés: a partir de 2.781 euros/m2 
- Habitatges lliures dúplex: 4.000 euros/m2 planta inferior – 3.000  
    euros/m2 planta superior 
- Plaça d’aparcament vinculada a habitatge protegit règim general:  
    1.118,20 euros/m2 
- Plaça d’aparcament vinculada a habitatge protegit preu  
    concertat: 1.146,60 euros/m2 
- Plaça d’aparcament lliure estàndard: 18.000 euros 
- Trasters: 1.146,60 euros/m2 
 

 Hem posat el comparatiu en una promoció d’abans de la crisi 
perquè es pugui veure que les renúncies són habituals i, per tant, no tenen res 
a veure amb la crisi, durant el temps que dura l’obra s’acaben omplint tots els 
habitatges amb el conjunt de les persones presentades, fins ara ha estat així i, 
de moment, no tenim cap dada que ens indiqui que serà d’una altra manera.” 
 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal d'ICV-
EPM, senyor  Arnau Funes Romero, per fer dos precs que tenen a veure amb 
dues situacions que tangencialment avui hem viscut. 
 
 Una és que pregaria al senyor Alcalde, sense més, que, en la 
mesura de les possibilitats, de cara a futurs plens poguéssim tenir o un 
informe de Secretaria o algun acord de la Junta de Portaveus, perquè tothom 
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tingui clar quin és el sistema, quines són les temàtiques de les mocions que 
venen o deixen de venir, deixant per endavant que per a nosaltres no hi ha cap 
problema en què es discuteixi aquí del que calgui  i del que convingui però, en 
tot cas, de cara a futurs debats que ho puguem situar per saber les idees i les 
regles del joc perquè tots les tinguem clares. 
 
 Després, un element -que lògicament no ho he fet abans quan 
s’aprovava la modificació de crèdits perquè no volia que tampoc es considerés 
que estàvem fent una intervenció oportunista amb la Sala de plens plena de 
treballadors municipals-, que sí que pregaria que, en la mesura de les 
possibilitats, avancéssim en diàleg, amb el màxim consens i amb la màxima 
agilitat totes les negociacions que tinguin a veure amb la negociació col·lectiva 
amb els treballadors de cara a estalviar situacions de tensió. Entenc que no 
em correspon a mi situar cap element, però sí que em sembla just que, en la 
mesura de les possibilitats, us pregaria que ens anéssiu informant 
contínuament, però sobretot que intentéssiu agilitzar al màxim les 
negociacions per poder treure un acord ràpid i àgil. 
 
 Seguidament intervé la Portaveu del Grup Municipal del PP, senyora 
Mª Isabel Espinosa Fernández,  per manifestar que, vull fer dos precs i una 
pregunta. 
 
 Un prec és que una de les mocions no va passar el filtre de la Junta 
de Portaveus i nosaltres ho presentarem com un prec, per tant, jo faré 
lliurament de la còpia a la senyora Secretària, amb l’únic canvi que serà un 
prec en lloc d’una moció. 
 
 El prec diu el següent:  
 
 “El senyor Jordi del Egido Torres ens ha presentat a tots els grups 
polítics i als respectius responsables de les Àrees d’Esport i Cultura del 
Govern Municipal el projecte de cicloturisme anomenat “Catalunya i Voltants 
amb bicicleta” presentat també davant la Secretaria General de l’Esport de la 
Generalitat, el qual pretén fomentar l’esport del ciclisme des d’una perspectiva 
turística i cultural i demana el suport municipal des de l’àmbit territorial que 
es veu beneficiat a nivell esportiu, cultural i comercial. 
 
 Cal destacar la promoció que suposaria aquest projecte per al 
municipi, a més d’apropar als ciclistes els costums, festes populars, al 
patrimoni, la cuina típica etc.. Un carnet de ruta per segellar als establiments 
també suposaria una gran promoció comercial i d’espais d’interès de la ciutat 
com la Torre de la Miranda, Parc i Palau de Can Mercader, Can Bagaria, 
l’Església de Santa Maria, Rectoria, Castell del Borni, Parc Esportiu Llobregat. 
etc. 
 
 Atès que el projecte inclou l’elaboració d’un llibre o guia turística, 
amb fotos a color dels atractius del territori i un mapa per cada ruta marcant 
l’itinerari a seguir, on es destacaria els sectors monumentals, gastronòmics, 
parcs i zones esportives. 
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 Atès que el senyor Jordi del Egido Torres, promotor d’aquesta 
iniciativa, explica que es tracta d’un recorregut cicle turístic amb diferents 
rutes, portant un “carnet de ruta” per segellar als municipis establerts com a 
control per rebre després un diploma acreditatiu amb les dades personals, 
quilometratge, temps emprat, perfil topogràfic, etc. 
 
 Atès que aquest projecte ja va rebre el suport de molts ajuntaments 
de Catalunya i que entenem que ajudaria a fomentar l’esport de la bicicleta, la 
promoció dels comerços, el coneixement de la nostra ciutat i el seu patrimoni. 
 
 El Grup Municipal del PP proposem al Ple l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Donar suport al projecte “Catalunya i Voltants amb 
bicicleta” presentat pel senyor Jordi del Egido Torres, pel seu caire esportiu, 
cultural i mediambiental, així com demanar al Consell Comarcal del Baix 
Llobregat, la Diputació de Barcelona, la Secretaria General de l’Esport i a les 
Direccions Generals de Turisme i Medi Ambient de la Generalitat que també hi 
donin suport. 
 
 Segon.- Comunicar l’acord al senyor Jordi del Ejido Torres, al 
Consell Comarcal del Baix Llobregat, Diputació de Barcelona, Secretaries 
Generals de l’Esport i a les Direccions Generals de Turisme i del Medi Ambient 
de la Generalitat.” 
 
 
 L’altre tema, ja ho hem parlat tots, per tant, no seré reincident en 
aquest tema. Hi ha un tram en la carretera d’Esplugues -i és un suggeriment 
d’un ciutadà-, en el número 35 confluència amb la cantonada Marià Benlliure, 
on sembla ser que hi ha un desnivell considerable que ha provocat la caiguda 
de persones, relliscades, que es miri què és el que passa en aquell desnivell. 
 
 La pregunta que vull fer és en referència a l’ocupació del Ple per 
part dels treballadors/es d’aquest Ajuntament. Sé que estan negociant el 
conveni, i a l’entrada m’han dit i després he vist que portaven unes pancartes 
que parlaven d’una paga extra que -sembla ser- que té molt retard. Si no m’ho 
poden contestar ara, demanaria que se’m contestés quin temps de retard 
porta aquesta paga que estan reclamant, és una paga que sembla que 
puntualment reben cada any en uns mesos de l’any però desconec quins 
mesos són i quants mesos porten de retard aquesta paga i el motiu, si es pot 
saber el per què. 
 
 Intervé el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, per manifestar 
que, ja se li contestarà per escrit. 
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 A continuació intervé la Portaveu del Grup Municipal d’ERC-AM, 
senyora Iolanda Llambrich i Serrano, per manifestar que, demanaria que es 
canviés el tema “ocupació” de la intervenció de la Portaveu del PP, perquè no 
s’ha ocupat, manifestant en aquest moment el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, que, si us plau, cadascú és responsable de les seves intervencions. 
  
 
 I no havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a 
indicació de la Presidència, quan són les vint hores i deu minuts, de la qual 
s’estén la present acta, que és signada per l’Alcalde-President, juntament amb 
mi, la Secretària General, que ho certifico. 


